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Jegyzőkönyv

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testülete
2014. június 26-i soros nyílt üléséről

A Képviselő-testület 2014. június 26-i ülésén hozott döntéseinek mutatója

125/2014. (VI.26.) határozat: A képviselő-testület soros nyílt ülésének napirendjéről
126/2014. (VI.26.) határozat: A polgármester  beszámolójának  elfogadása  a  két  ülés  között  történt

fontosabb eseményekről,  a képviselő-testület  megbízása alapján végzett
feladatokról

127/2014. (VI.26.) határozat: A Képviselő-testületi Bizottságok munkájáról, kezdeményezéseikről, elért
eredményekről

128/2014. (VI.26.) határozat: az önkormányzati intézmény-épületek karbantartásáról, üzemeltetéséről,
kiemelten az iskola épületének fenntartási költségeiről a KIK-kel kötött
szerződés felülvizsgálatáról szóló beszámolóról

129/2014. (VI.26.) határozat: A  Városi  Bölcsőde  beszámolója  az  intézmény  működéséről,
kihasználtságáról, a fejlesztési igényekről

130/2014. (VI.26.) határozat: Bölcsőde vezetői pályázat kiírásáról
131/2014. (VI.26.) határozat: A kérdésekre adott válaszok elfogadásáról
132/2014. (VI.26.) határozat: a Jászkiséri Városi Óvoda vezetőjének ideiglenes megbízásáról és intéz-

ményvezetői (magasabb vezetői) pályázat kiírásáról
133/2014. (VI.26.) határozat: a 2014. január 1-jei rendező mérleget követő maradvány kimutatásáról
134/2014. (VI.26.) határozat: Költségvetési előirányzat átcsoportosítás hosszabb időtartamú közmunka

program költségvetési előirányzat módosításáról
135/2014. (VI.26.) határozat: A JÁTI-nak kőtörési szolgáltatás igénybevételére előirányzat biztosításá-

ról
10/2014. (VI.27.)

önkormányzati rendelet:
az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 5/2014. (II.28.) rendelet
módosításáról

136/2014. (VI.26.) határozat: Ipari  tevékenység  folytatására  alkalmas  ingatlan  munkahely  teremtő
beruházás céljára történő értékesítéséről

137/2014. (VI.26.) határozat: Jászkisér Város  Önkormányzata és  Jászapáti  és  Vidéke ÁFÉSZ között
kötendő haszonkölcsön szerződés elfogadásáról

138/2014. (VI.26.) határozat: Jászkisér,  Rigó  út  27.  szám  alatti  önkormányzati  lakásingatlan
hasznosításáról

139/2014. (VI.26.) határozat: Jászkisér, zártkert kert művelési ágú 17 169 m² területű értékesítéséről
140/2014. (VI.26.) határozat: Sopronyi László, 5054. Jászalsószentgyörgy, Építő út 10. szám alatti lakos,

Jászkisér, Jászkisér, belterület, 2119/9 helyrajzi számú, kivett gazdasági
épület,  udvar  művelési  ágú,  570  m2  területű  ingatlanának
megvásárlásáról

141/2014. (VI.26.) határozat: a Külkapcsolatok Baráti Egyesület kérelméről (Niederlenz)
142/2014. (VI.26.) határozat: Jászkisér Város  Önkormányzata  és  a  Tiszamenti  Regionális  Vízművek

Zártkörűen  működő  Részvénytársaság  között  létrejött  megbízási
szerződés II. módosításáról

   J á sz k i s é r  Vá r o s  Ön k o r má n y z a t a  Ké p v i se l ő - t e s tü l e t e  

   5137 Jászkisér, Fő út 7.                  E-mail: jaszkiser@vnet.hu                              Tel.: 57/550-130 Fax: 57/550-120

Készült: 3 példányban
1.  eredeti példány: Jászkisér Város Polgármesteri Hivatala Irattára
1. másolati példány: Jászkisér Város Polgármesteri Hivatala Irattár
2. másolati példány: A Művelődés Háza és Könyvtár-Jászkisér
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testülete soros nyílt testületi üléséről 2014. június
26-én 14 órai kezdettel Jászkiséren a Polgármesteri Hivatal Házasságkötő Dísztermében

Jelen vannak: 
Hajdú László polgármester elnöklete mellett

Ádám Kálmán,
Baloghné Dr. Baka Ibolya, 

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet,
Holló Zoltán,
Madarász Sándor,
Sebestyén Ferenc képviselők

Távolmaradását jelezte: Gócza Zoltán képviselő

Távolmaradását nem jelezte:  -

Meghívottak tanácskozási joggal: 
Lukácsi György társadalmi alpolgármester,
Szabó Szidónia jegyző,
Mudris Andrásné dr. aljegyző,
Kormos Lajos pénzügyi osztályvezető, 
Glodics Ádám KMB,
Kis Ernő JÁTI intézményvezető,
Ráczné Ajtai Terézia RNÖ elnök,
Csillik Ferencné óvodavezető,

Farkasné Nagy Márta Alapszolg.Kp. Vezető,
Balogh György A Műv. Háza vezetője,
Soósné Nagy Andrea mb. bölcsőde vezető,,
Szüle Katalin díszpolgár,
Gál András díszpolgár,
Papp János díszpolgár,
Juhász László sajtóreferens
parlagfű-mentesítési akció díjazottjai.

Hajdú László polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozat ké-
pes, 9 tagjából 7 fő jelen van, az ülést megnyitja. A jegyzőkönyv hitelesítésére Sebestyén Ferenc és Baloghné
Dr. Baka Ibolya képviselőket kéri fel, a jegyzőkönyv vezetésével Silye Erzsébet polgármesteri hivatali dol-
gozót bízza meg a testület egyetértésével. 

A meghívóban napirendben szereplő 4. előterjesztést kéri a harmadikként tárgyalni, valamint 4. előterjesztés-
nek felvenni - Előterjesztés a JÁTI-nak kőtörési szolgáltatás igénybevételére előirányzat biztosítására, mert
ezek megelőzik a költségvetési rendelet módosítását. Az eredetileg 3. előterjesztésként tárgyalandó önkor-
mányzati költségvetési rendelet módosítást ötödikként megvitatni és a további előterjesztések sorszáma egy-
gyel megnövekedik.

Szavazásra bocsátja a napirend elfogadását.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 125/2014.(VI.26.) határozata:
A képviselő-testület soros nyílt ülésének napirendjéről

Jászkisér Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2014. június 26-i nyílt
képviselő-testületi ülésének napirendjét az alábbiak szerint elfogadta:

1.)
A polgármester  beszámolója  a  két  ülés  között  történt  fontosabb
eseményekről,  a  képviselő-testület  megbízása  alapján  végzett
feladatokról,  a  folyamatban  lévő  önkormányzati  beruházások
helyzetéről
Előterjesztő: Hajdú László polgármester

2.) Tájékoztató a Képviselő-testületi Bizottságok munkájáról, kezdemé-
nyezéseikről, elért eredményekről
Előterjesztő: Hajdú László polgármester, Bizottsági elnökök
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző, Mudris Andrásné dr. aljegyző

3.)
Beszámoló az önkormányzati intézmény-épületek karbantartásáról, 
üzemeltetéséről, kiemelten az általános iskola épületének fenntartási 
költségeiről, a KIK-el kötött szerződés felülvizsgálatáról
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Beszámolással érintett intézményvezető, Szabó Szidónia 
jegyző

4.) A Városi Bölcsőde beszámolója az intézmény működéséről, a 
kihasználtságról, a fejlesztési igényekről 
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Soósné Nagy Andrea bölcsőde vezető

5.) Bölcsőde vezetői pályázat kiírása
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Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző 

Előterjesztések

1.)
Előterjesztés a Jászkiséri Városi Óvoda vezetőjének ideiglenes
megbízására és intézményvez6ető (magasabb vezetői) pályázat
kiírására
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző

2.) Előterjesztés a 2014. január 1-jei rendező mérleget követő 
maradvány kimutatására
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető., Balog 
Lászlóné pénzügyi ügyintéző

3.) Előterjesztés a közmunka program hosszabb időtartamú 
foglalkoztatás előirányzat módosítására
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető., Balog 
Lászlóné pénzügyi ügyintéző

4.) Előterjesztés a JÁTI-nak kőtörési szolgáltatás igénybevételére 
előirányzat biztosítására
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető., Balog 
Lászlóné pénzügyi ügyintéző

5.)

Előterjesztés Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-
testületének 10/2014. () önkormányzati rendelete az 
önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 5/2014. (II. 28.) 
önkormányzati rendelet módosítására
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző, Kormos Lajos PH pénzügyi 
osztályvezető.,  Balog Lászlóné pénzügyi ügyintéző

6.)
Ipari  tevékenység  folytatására  alkalmas  ingatlan  munkahely
teremtő  beruházás  céljára  történő  értékesítésére  (Az
előterjesztés melléklete később kerül kiosztásra)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző, Dr. Sonkoly Judit ügyvéd

7.)
Előterjesztés Jászkisér Város Önkormányzata és Jászapáti és
Vidéke  Áfész  között  kötendő  haszonkölcsön  szerződés
elfogadására
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző, Dr. Sonkoly Judit ügyvéd

8.) Előterjesztés Rigó utca 27. sz. alatti önkormányzati bérlakás 
megvásárlására, illetve kiutalására
Előterjesztő: Mudris Andrásné dr. aljegyző
Előkészítő: Miskolczi Jánosné ügyintéző

9.) Előterjesztés Jászkisér, zártkert, kert művelési ágú területek 
értékesítésére
Előterjesztő: Mudris Andrásné dr. aljegyző
Előkészítő: Miskolczi Jánosné ügyintéző

10.)
Sopronyi László 5054 Jászalsószentgyörgy, Építő út 10. szám 
alatti lakos Jászkisér belterület 2119/9 hrsz.-ú ingatlanának 
megvásárlása
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Benedek József műszaki ügyintéző

11.) Előterjesztés a Külkapcsolatok Baráti Egyesület kérelmére 
(Niederlenz)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző

12.)
Előterjesztés Jászkisér Város Önkormányzata és a Tiszamenti 
regionális Vízművek Zártkörűen működő Részvénytársaság 
között létrejött megbízási szerződés II. módosítására
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző

Felelős: Hajdú László polgármester
Határidő: azonnal
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Erről értesülnek:
1. Képviselő-testület tagjai helyben,
2. Hajdú László polgármester helyben,
3. Szabó Szidónia jegyző helyben,
4. JNSZ Megyei Kormányhivatal (5001 Szolnok, Pf.: 111)
5. Irattár

Napirend előtti interpellációk, kérdések

Hajdú László: Írásban nem érkezett interpelláció. Napirend előtti kérdése van valakinek?

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: Nem lehet kilátni a településre bejövő utaknál az út melletti nagy dudva
miatt. 

Holló Zoltán: Az útpadka a Bartók Béla úton mivel lesz feltöltve, mert csúszik! A Trió Tv-t lehet értesíteni a
lovasnapról?

Madarász Sándor:  A jászárokszállási munkalehetőség hol lett meghirdetve? A közmunkások kiválasztása,
hogy történik?

Juhász László: A webkamerák képe mikortól lesz látható a honlapon?

Hajdú László: A kérdésekre majd az előterjesztések tárgyalása előtt adunk választ.

Napirend megtárgyalása:

1.)
A polgármester beszámolója a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a képviselő-
testület  megbízása  alapján  végzett  feladatokról,  a  folyamatban  lévő  önkormányzati
beruházások helyzetéről (Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester

Hajdú László:  Szeretnék egy kellemes  kötelességemnek eleget  tenni.  Mivel  a  parlagfűgyűjtési  verseny
eredményesen zárult,  így szeretném ezt megköszönni mindazoknak, akik ebben az akcióban részt vettek.
Mint  tudjuk június 16–20-a között  lehetett  behozni  azt  összegyűjtött  parlagfüvet  és  június 20-áig a rajz
verseny alkotásait leadni. 

Örömmel mondhatjuk, hogy többen részt vettek ebben a nemes feladatban. Köszöntöm mindazokat, akik
körünkben vannak és engedjék meg, hogy átnyújtsam a megérdemelt ajándékokat. 

Kérem a rajzversen helyezettjeit vegyék át megérdemelt jutalmukat. 

I. helyezett Tóth Emma – Attila úti óvoda Teknős csoport.

II. helyezett Mészáros Bence – Kossuth téri óvoda Mini-manó csoport.

III. helyeztet Markó Endre – Bocskai úti óvoda Sülyi csoport.

Gratulálok a gyereknek és pedagógusainknak egyaránt. 

Parlagfű gyűjtőverseny 

I. helyezett Nagy István Jászkisér, Petőfi út 70. sz. alatti lakos – nyeremény kerti grill.

II. helyezett Jászkiséri Városi Óvoda dolgozói – nyeremény 2 db kerti pavilon.

III. helyezett az Alapszolgáltatási Központ dolgozói – nyeremény 1 db napernyő.

Gratulálok a helyezetteknek. Bízunk abban, hogy mások is kedvet kapnak a parlagfű irtáshoz, ezzel is óva az
egészségünket.

A díjazottak távoznak a testületi ülésről.

Hajdú László ismerteti két ülés között történt fontosabb eseményekről a beszámolóját.

Kiss Lajos alpolgármester megérkezett 14.18 órakor a testületi ülésre, a továbbiakban a döntéshozatalban
8 fő vesz részt.

Hajdú László: Kérdés, vélemény a beszámolómhoz?

Sebestyén Ferenc: Az I. Világháborús emlékmű felújítására kapott 2,5 M Ft pályázati támogatást a talapzat
felújítására, vagy a szobor környezetére fel lehet használni? Mi van benne a pályázatba?
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Hajdú László: A pályázat a szobor és a talapzat, valamint a kő burkolat újra rakását tartalmazta. Esetleg a kő
burkolat újra rakására lenne elég a kapott pályázati támogatás. 

Szüle  Katalin  díszpolgár:  A hősök nevének előhívására  hátha  futná  az  összeg.  A környék legszebb I.
Világháborús emlékszobra. 

Kiss Lajos: Ne adjuk vissza a pénzt, próbáljuk felhasználni az emlékműre.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: A városnapnak, Pendzsom néptáncfesztiválnak és a III. Pálinka mustrának
köszönjük, hogy helyet adott az iskola. A Jászok pálinkája Korsós Ferenc kíséri lakos szilva pálinkája lett. A
pálinka mustrán részt vett Jakab István az országgyűlés alelnöke és Pócs János országgyűlési képviselő is.
Mátraverebélyen  a  Jász  zarándokok emlékére  emléktáblát  avattak,  az  avatáson Pócs  János  képviselő  és
Dobos László a Jászok Egyesületének elnöke is jelen volt.

Sebestyén Ferenc: A csapadékvíz csatorna készítésére sok panasz érkezik. A lakossági fórumon, aki részt
vett  halhatta a dolgokat  a kivitelező és a tervező részéről is.  Ott  is elhangzott,  hogy a tervezőkkel  nem
vagyunk  megelégedve.  A kivitelező  és  a  műszaki  ellenőr,  úgy  látom,  azon  van,  hogy  a  különböző
kívánalmakat teljesítsék. Minősítetlen hozzászólás is volt  jászkiséri lakos részéről,  amit én visszautasítok
mint önkormányzati képviselő – pl. Jászkisérnek nincs erre a beruházásra szüksége stb. Akit még nem ért
vízkár nem is tudja felfogni, hogy milyen az! Kerüljük el, ha lehet a veszélyes helyzeteket!

Hajdú László: A KEVITERV AKVA finoman fogalmazva is nagyon rossz terveket készített. A kivitelezésnél
is  vannak problémák,  de elmondhatjuk,  hogy a  jászkiséri  alvállalkozó az  egyik  legjobb munkát  végezi.
Szinte  naponta  kinn  vagyok.  A  fővállalkozó  segítőkész,  igyekszik  odahatni,  hogy  megfelelő  munka
készüljön.  Köszönöm a  lakosság  türelmét.  A Rózsa  út  lakosai  ott  voltak  a  lakossági  fórumon,  azóta  is
találkoztam velük, türelmesen várják a munkálatok befejezését – köszönet érte.

Madarász Sándor: A polgárőr egyesület ellen hónapok óta totális lejáratás, letámadás folyik, ami átcsapott a
személyem elleni  mindenféle  akcióba.  Tájékoztatásul  mondom el,  hogy ezeknek az emberek  hatására  a
megyei szövetség letiltotta a támogatásunkat és az önkormányzattól a képviselő-testület által meghatározott
500 E Ft-ból 200 E Ft-ot kaptunk mindössze. A pénzünk elfogyott és a polgárőr egyesület pillanatnyilag
működésképtelenné vált. 

Hajdú László: Szándékosan nem mondtam, hogy a egy polgárőr egyesületi közgyűlésen voltunk vasárnap
délután. Ha ebbe belemegyünk egy külön napot foglal el.  Egy kicsit  most  az elnök úr egy szemszögből
mutatta be a dolgot. A végén kiderül, hogy kinek, hogy és miképpen volt igaza. Egyetlen egy dolgot kell
nekünk szem előtt tartani, mint képviselőknek, hogy Jászkiséren legyen polgárőrség és a közbiztonság jó
legyen. 

Kérdés, vélemény még a beszámolómhoz?

Amennyiben  nincs  kérem,  kézfelnyújtással  szavazzanak  a  két  ülés  közötti  főbb  eseményekről  szóló
beszámolóm elfogadásáról.

A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 126/2014.(VI.26.) határozata:
A polgármester  beszámolójának  elfogadása  a  két  ülés  között  történt  fontosabb  eseményekről,  a
képviselő-testület megbízása alapján végzett feladatokról

Jászkisér Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester két ülés
között történt fontosabb eseményekről, a képviselő-testület megbízása alapján
végzett feladatokról szóló beszámolóját elfogadta.

Felelős: Hajdú László polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesülnek:

1. Képviselő-testület tagjai helyben,
2. Hajdú László polgármester helyben,
3. Szabó Szidónia jegyző helyben,
4. JNSZ Megyei Kormányhivatal (5001 Szolnok, Pf.: 111)
5. Irattár
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2.) Tájékoztató a Képviselő-testületi Bizottságok munkájáról, kezdeményezéseikről, elért eredmé-
nyekről (Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester, Bizottsági elnökök
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző, Mudris Andrásné dr. aljegyző

Hajdú László: Szóbeli kiegészítés van a tájékoztatókhoz? Úgy látom nincs. 

Minden bizottság elvégezte a rászabott feladatokat, ezzel segítve a képviselő-testület munkáját.

A Bizottságok véleményezték a tájékoztatókat, kérem az elnököket ismertessék a testülettel.

Gubiczné  Dr.  Csejtei  Erzsébet:  A  Kulturális  Bizottság elfogadásra  javasolja  a  Képvelő-testületnek  a
tájékoztatója elfogadását.

Sebestyén  Ferenc:  Az  Ügyrendi  Bizottság  is  elfogadásra  javasolja  a  munkájáról  készült  tájékoztatót  a
Képvelő-testületnek.

Baloghné Dr. Baka Ibolya: A Szociális Bizottság elvégezte a hatáskörébe rendelt feladatait és az erről szóló
tájékoztatót kéri elfogadni a Képvelő-testülettől.

Holló Zoltán: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság szintén elkészítette a tájékoztatóját és elfogadásra
javasolja a Képvelő-testületnek.

Hajdú László: Kérdés, vélemény? 

Nem érkezett hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja a bizottságok tájékoztatóinak elfogadását.

A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 127/2014.(VI.26.) határozata:
A Képviselő-testületi Bizottságok munkájáról, kezdeményezéseikről, elért eredményekről

Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület)  megtárgyalta és elfogadta a bizottságok munkájáról  szóló
tájékoztatót, továbbá az alábbi megállapításokat fogalmazta meg:

1./  A bizottságok munkájukat  az  SZMSZ szerint,  önálló  munkaterv  alapján,
rendszeresen  és  fegyelmezetten  elvégezték.  Javaslataikkal,  véleményükkel
segítették a Képvelő-testület önkormányzati munkáját.
A bizottságok tagjai lelkiismeretesen eleget tettek feladatuknak, építő és jobbító
javaslatokkal segítették a Képviselő-testületet a döntéshozatalban.

2./ A Bizottságok az átruházott hatáskörben hozott döntéseket megalapozottan,
az önkormányzat által kidolgozott, és elvárt elvek alapján törvényesen hozták
meg.

Határidő: 2014. szeptember 30.
Felelős: Képviselő-testület bizottságai

Erről értesülnek:
1. Képviselő-testület valamennyi tagjai, 
2. bizottságok elnökei és tagjai,
3. Hajdú László polgármester,
4. Szabó Szidónia jegyző, - helyben;
5. Megyei Kormányhivatal – Szolnok;
6. Irattár - helyben

3.)
Beszámoló az önkormányzati intézmény-épületek karbantartásáról, üzemeltetéséről, kiemel-
ten az általános iskola épületének fenntartási költségeiről, a KIK-el kötött szerződés felülvizs-
gálatáról (Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Beszámolással érintett intézményvezető, Szabó Szidónia jegyző

Hajdú László: Szóbeli kiegészítés van a beszámolóhoz?

5

N
em

 hiteles



Kis Ernő: A féléves karbantartási költségekről az I. féléves költségvetési beszámoló elkészítése után tudunk
tájékoztatást adni. Ismerteti a tájékoztatóban szereplő főbb feladatokat.

Hajdú  László:  A  Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottság megtárgyalta  az  előterjesztést.  Kérem  a
véleményüket.

Holló  Zoltán:  A  Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottság a  tájékoztatót  elfogadásra  javasolja  a  Képvelő-
testületnek.

Hajdú László: Kérdés, vélemény?

Sebestyén Ferenc: A JÁTI vezetője is említette, hogy a fűkaszálással sokat kell foglalkozni. Kérem maguk
után a takarítsák össze a füvet a járdáról, a közterületről ha végeztek a vállkaszások a fűnyírással. A trianoni
emlékmű térburkolata,  melyet  a  ’48-as  Polgári  Kör  készített  néhol  megsüllyedt  a  tél  folyamán.  A JÁTI
segítségét szeretném kérni a helyreállításában, hiszen a városnak készült az emlékmű.

Kiss Lajos: Úgy gondolom, ki kell emelni, bár ez nem derül ki a beszámolóból, hogy egy karbantartással
foglalkozó cég sosem éri utol magát, mert mindig vannak újabb feladatok. A felállásban történt változást a
szülők, gyerekek, a nevelők nem veszik észre. Hibák, hiányosságok mindenhol előfordulhatnak. Javaslom az
e-mailben történő kapcsolattartás a  javítási  munkák területén.  Könnyebb lenne a  jelzések nyilvántartása,
visszajelzése,  a  kapcsolattartás.  A  takarítással  kapcsolatban  annyit,  hogy  ki  irányítja  közvetlenül  a
takarítókat? Közmunkás segítők is vannak. Jó lenne munkakezdés előtt rendezni mindenkinek a feladatát. 

A KLIK-kel kötött szerződést szerinte nem kell újra gondolni, az iskola részéről működik a megállapodás.

Szabó  Szidónia:  A munkatervben  szereplő  címmel  lett  előterjesztve  az  anyag,  megfelelően  működik  a
feladatellátás a szerződésben rögzítettek szerint, nem szükséges annak módosítása.

Lukácsi György: A kihajtók kaszálásával újra olyan feladatot kell vállalni, ami nem a JÁTI feladata lenne
pl.  a  temetői  bejáró  beláthatóságának  biztosítása.  Vezetői  megbeszélésen  felmerült,  hogy  van  aki  az
ingatlanja előtti közterület rendben tartására a kora vagy egészségi állapota miatt nem képes rá, de fizetne
érte,  ha  valaki  megtenné.  Sok  felszólítás  is  történik  és  ahol  nincs  hajlandóság  a  rendbetételre,  az
önkormányzat kiszámlázná a kaszálás költségét. Ezért a kaszálásra vonatkozólag árat kellene meghatározni a
JÁTI-nál. Nem kell mindig mindenki helyett a megcsinálni az önkormányzat költségén.

Másik probléma a településen lévő romos épületek. Még dr. Gócza Tamás írt levelet az építéshatóságnak ez
ügyben. Történtek-e lépesek azóta az ügyben?

Kis Ernő:  A 3 kijáró rendezve lett  a  városnap előtt.  A kaszálás után a  járda takarítására  közmunkában
foglalkoztatott  nőket  szoktunk kiküldeni.  A trianoni  emlékműnél  megnézzük,  hogy mit  tudunk tenni.  Az
iskolával az e-mailben történő kapcsolattartásnak nincs akadálya.  A takarítás átszervezésre került,  a házi
orvosi szolgálat átköltözésével az iskolába. Mielőtt a gyerekek újra használatba veszik ezeket a termeket,
festeni, fertőtleníteni kell a betegforgalom után. A KLIK-kel kötött szerződés megfelelően működik, nem kell
változtatni rajta.

Hajdú  László: A  munkatervbe  azért  került  be,  mert  ez  egy  új  rendszer,  egy  év  után  szükséges  a
felülvizsgálata.  Nem kell  jelenleg változtatni a szerződésen. A JÁTI tájékoztatója elég részletes, de nem
tartalmaz mindent, végeznek olyan munkákat, ami eredetileg nem volt betervezve. Szolgáltató intézmény
sosem fogj utolérni magát,  mert mindig van ami elromlik, amit  javítani  kell.  Büszke vagyok arra,  hogy
bármelyik  intézményünket  meg  lehet  nézni,  összehasonlítani  más  települések  intézményeivel,  mert  jó
állapotban vannak. 

Kis Ernő: A Lukácsi György alpolgármester úr felvetésére elmondom, hogy az ár kidolgozása folyamatban
van, más a költsége a fűnyíróval vagy fűkaszával végzett munkának. Az MTZ bérkaszálást 10 Ft/m2 áron
végez. Történtek olyan munkálatok, amiket teljes egészében nem mi végeztünk, de közreműködtünk benne –
könyvtárnál  ablak  csere  és  homlokzat  újra  kőorozása,  a  művelődés  házánál  a  lapostető  szigetelése,  a
napközinél, alapszolgáltatási központnál, bölcsődénél nyílászárók cseréje.

Balogh  György az  egészségház  felújításánál  a  JÁTI  feladatáról  érdeklődik.  A munkálatokra  oda  kell
figyelmi, ha pl. a bontott csempe kerül vissza.

Hajdú László:  Nem a bontott csempe kerül vissza, hétfőn mutatta a vállalkozó az új padlólap és csempe
mintákat. A szerződés egy összegű vállalás egy műszaki tartalommal. Ebben a műszaki tartalomban valami
benne  van,  valami  nincs  és  azt  mondtuk,  ha  a  JÁTI  kapacitása  engedi,  akkor  a  JÁTI  szerződés  köt  a
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vállalkozóval  a  munkára,  vagy eszközt  bérbe  ad,  ez  nem mehet  kárára  az  intézményeknél  végzett  éves
karbantartási tevékenységére. 

Balogh György:  A JÁTI-tól nagyon sok segítséget kaptunk a városnapi rendezvényhez, amit köszönök. A
Művelődés Háza dolgozóinak köszönöm a munkájukat. Köszönöm mindenkinek a segítségét, munkáját aki
részt vett a programokban, a lebonyolításban, az előkészületekben – az iskola, a Pendzsom, a rendőrség, a
polgárőrség részéről.

Kis Ernő: Az egészségház felújításánál segítenek, közreműködnek, hogy minél előbb és időben elkészüljön,
a lakosság érdekét figyelembe véve, de ez nem a JÁTI költségére megy, szerződéskötés keretében történik a
vállalkozóval.

Hajdú László: További kérdés, vélemény?

Amennyiben nincs, köszönöm a JÁTI munkáját. Kérem, szavazzunk a tájékoztató elfogadásáról

A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 128/2014.(VI.26.) határozata:
az  önkormányzati  intézmény-épületek  karbantartásáról,  üzemeltetéséről,  kiemelten  az  iskola
épületének fenntartási költségeiről a KIK-kel kötött szerződés felülvizsgálatáról szóló beszámolóról

Jászkisér Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzati intéz-
mény-épületek karbantartásáról, üzemeltetéséről, kiemelten az iskola épületének
fenntartási költségeiről a KIK-kel kötött szerződés felülvizsgálatáról  szóló be-
számolót megtárgyalta és elfogadta. 

Erről értesül:

1./ Képviselő-testület
2./ Hajdú László polgármester
3./ Szabó Szidónia jegyző
4./ JÁTI intézmény vezetője
6./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal
7./ Irattár.

4.) A Városi Bölcsőde beszámolója az intézmény működéséről, a kihasználtságról, a fejlesztési 
igényekről (Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Soósné Nagy Andrea bölcsőde vezető

Hajdú László: Szóbeli kiegészítése van a bölcsődevezetőnek?

Soósné Nagy Andrea: Köszönöm az önkormányzat Képviselő-testületének, hogy önként vállalt feladatként 
biztosítják a bölcsőde működését. Igyekeztem bemutatni a munkákat. A bölcsődében nagy részben dolgozó 
szülők gyerekei vannak, ami megegyezik a Képviselő-testület szándékával.

Hajdú László: Megtárgyalta a Kulturális, Szociális és Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság is, kérem a 
véleményüket.

Gubiczné  Dr.  Csejtei  Erzsébet:  A Kulturális  Bizottság  elfogadásra  javasolja  a  Képvelő-testületnek  a
bölcsőde  beszámolóját.  Az  új  szabályozásnak  megfelelően  számítógépes  program  szükséges  az
élelmezéshez. Örömmel vettük, hogy egyre több dolgozó szülőnek gyermeke van a bölcsődébe.

Holló Zoltán: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság is megtárgyalta a beszámolót. Pénzügyi szempontból
stabilan  működik  a  bölcsőde,  a  kihasználtsága  87%-os.  Az  említett  számítógépes  program  megvétele
szükséges az új jogszabályoknak megfelelően. Elfogadásra javasolja a Bizottság a Képviselő-testületnek a
beszámolót.

Baloghné Dr. Baka Ibolya: A Szociális Bizottság is megtárgyalta a beszámolót és elfogadásra javasolja a
Képviselő-testületnek.  A további  munkájukhoz,  a  gyermekétkeztetés  biztosításához  szükséges  a  program
megvásárlása.

Kiss Lajos: Hol áll a program beszerzése?
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Soósné  Nagy  Andrea:  Több  árajánlatot  bekértünk.  Az  egyik  ajánlattevőtől  kaptunk  demót,  aminek  a
kipróbálása folyamatban van. Ismerteti a program lényegét.

Gubiczné  Dr.  Csejtei  Erzsébet  a  gyermekintézményekben  a  speciális  étkezési  igényű  gyermeket
étkezésének a biztosítására hívja fel a figyelmet, mert a patikai tapasztalata szerint növekszik a gyermekek és
a felnőttek száma, akiknek speciális étkezésre van szükségük.

Hajdú László: További kérdés, vélemény?

Amennyiben nincs, köszönöm a bölcsődei dolgozóknak a munkájukat és kérem a testületet a beszámolójuk
elfogadásáról szavazni.

A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 129/2014.(VI.26.) határozata:
A Városi Bölcsőde beszámolója az intézmény működéséről, kihasználtságáról, a fejlesztési igényekről

Jászkisér Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az intézmény működé-
séről, kihasználtságáról, a fejlesztési igényekről szóló beszámolót megtárgyalta
és elfogadta.

Erről értesül:

1./ Képviselő-testület
2./ Hajdú László polgármester
3./ Szabó Szidónia jegyző
4./ Soósné Nagy Andrea intézményvezető
6./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal
7./ Irattár.

5.) Bölcsőde vezetői pályázat kiírása (Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző 

Hajdú László: Szóbeli kiegészítés van a témához?

Szabó Szidónia nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.

Hajdú László: Megtárgyalta a Szociális, Kulturális és Ügyrendi Bizottság, kérem a véleményüket.

Baloghné Dr. Baka Ibolya: A Szociális Bizottság elfogadásra javasolja a bölcsődevezetői pályázat kiírását.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: A Kulturális Bizottság a jogszabályi előírásoknak megfelelően javasolja a 
Képviselő-testületnek a pályázat kiírását.

Sebestyén Ferenc: Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztés határozati javaslatának elfogadását javasolja a 
Képviselő-testületnek.

A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 130/2014.(VI.26.) határozata:
Bölcsőde vezetői pályázat kiírásáról

Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  közalkalmazottak
jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20/B. §-ában foglaltakra kiírja a
Jászkisér  Város  Önkormányzatának  fenntartásában  működő  Városi  Bölcsőde
(5137  Jászkisér,  Fő út  23.)  intézményvezetői  (magasabb vezető) álláshelyére
vonatkozó pályázatot, mely jelen előterjesztés mellékletét képezi.

Felelős: Hajdú László polgármester
  Szabó Szidónia jegyző

Határidő: 2014. július 4.
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Erről értesül:
1. Városi Bölcsőde (5137 Jászkisér, Fő út 23.)
2. Hajdú László polgármester
3. Szabó Szidónia jegyző
4. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal – Szolnok
5. Képviselő-testület valamennyi tagja
6. Irattár.

Napirend előtti kérdésekre válaszadás.

Hajdú  László:  Gubiczné  Dr.  Csejtei  Erzsébet  a  településre  bejövő  utak  beláthatóságával  kapcsolatos
kérdésére Kis Ernő a JÁTI tájékoztatójánál már választ adott. Nem a mi tulajdonunk az a terület, de akkor is
megtesszük a biztonságos közlekedés érdekében.

Holló Zoltán kérdése a Bartók Béla út padkájával kapcsolatban – kő vagy föld lesz-e? A padka földből
készül, így is lett tervezve, példának a Damjanich utat hozza fel, melynek a padkádja ugyanúgy készült.

Kis Ernő: A kapubejárókban, kereszteződésekben vegyes zúzottkő borítású.

Hajdú László: Az út ünnepélyes átadására július 14-19-e között kerülhet sor. Az egyeztetések folynak Varga
Mihály miniszter úrral.

Holló képviselő úr másik kérdése, lovasnap Trió Tv általi előreklámozása. Lehet, küldjük át az anyagokat
nekik, ami olyan a képújságba felteszik. A lovasnapra már hívtam őket, hogy mennyit fognak itt tartózkodni,
azt még nem tudjuk. 

Madarász Sándor képviselő kérdése a jászárokszállási munkalehetőség propagálásáról, illetve a közmunkába
bekerülés feltételei. Aljegyző asszony válaszol. 

Mudris Andrásné dr.: Jászárokszállásról a Rosenberger Kft.-től volt itt egy hölgy, aki hozta a szórólapokat,
illetve ezeket a letéphető telefonszámokat. Több tíz darabot küldtünk szét, volt itt a portán, a munkaügyön, a
szociális osztályon. Nyolc általános iskolai végzettség, jó kézügyesség, jó szem volt a feltétele. Nyolcvan
egynéhány  ezer  forint  nettó  fizetés,  mely  betanulás  után  emelkedik.  Feltétele  még  egy  elbeszélgetés.
Amennyiben megfelelő létszám összejött volna, ingyenes buszjárat biztosítása. Hárman jelentkeztek, de 120
db cédulánál többet elvittek. 

Madarász Sándor: A Szociális Bizottság ülésén hallottam róla én is. Kérdeztem embereket és nem hallottak
erről a lehetőségről és volt akit érdekelt volna. Legközelebb nagyobb publicitást kellene adni, mert biztos,
hogy lennének emberek, akik elmennének dolgozni.

Mudris Andrásné dr.: Megcéloztuk azt a réteget, aki érintett ebben a dologban. Aki dolgozni szeretne, most
is  talál  munkát  számtalant.  A felülvizsgálatok  és  más  ügyekből  kifolyólag  2-3  havonta  megfordul  a
hivatalban az érintett 300-400 ember, aki értesülhet a munka lehetőségről. Elmondtam, hogy legalább 120 főt
értesítettünk 3 jelentkezett. Ezt a 3 embert is fogatták volna, mert Jászapátiról már megy busz, ha át tudtak
volna menni.

Lukácsi György: 120 főt értesítettek, az 120 családot érintett és mégsem terjedt el a munkalehetőség híre.
Az a pletyka elterjedt a településen, hogy azért nem indult buszjárat, mert a polgármester nem engedélyezte.
Ha erre van energia, ész, hogy ezt a negatív hírt közhíreljék, akkor a pozitív hír az nem terjed?

Hajdú László:  Mondjuk ki,  hogy a jászkiséri  munkanélküliek nagy része nem is akar dolgozni.  Sajnos
vannak példák,  amelyek ezt  igazolják.  Ezzel  takaróznak,  hogy nem hallottak róla.  Ha  én  munkanélküli
vagyok és el szeretnék helyezkedni,  akkor keresem, kutatom a munkalehetőségeket újságban, interneten,
munkaügyi központban stb.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: Ha nem zárult még le Jászárokszálláson a munka lehetőség, az illetőnek
meg lehet adni a telefonszámot.

Mudris  Andrásné  dr.:  Én  is  azt  akartam javasolni,  hogy Madarász  képviselő  úr  mondja  az  illetőnek
keressen meg engem és megadom a telefonszámot.

Hajdú László: Közmunkához milyen kritériumok vannak? Kérem az aljegyző asszonyt a válaszadásra.
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Mudris Andrásné dr.: A munkaügyi központban munkanélküli regisztrált, munkaképes, munkára alkalmas
dolgozó lehet  közmunkás.  A közmunka  fajtájától  függően tartós  munkanélkülinek,  vagy csak  regisztrált
munkanélkülinek kell lennie és természetesen akarjon dolgozni, az a kiválasztásnál előny.

Madarász Sándor: A kiválasztás milyen elvek alapján történik? A szociális helyzet előny?

Mudris Andrásné dr.: Nem, attól függ, hogy milyen munkát akarunk elvégeztetni, milyen feladatra kapunk
keretet,  a több mint 250-300 regisztrált  munkanélküliből ki az, aki alkalmas erre a jelentkezők közül.  A
jelentkezők közül a roma nemzetiségi önkormányzattól, a polgármester úr, és a hivatal vezetésétől van egy
válogató bizottság és természetesen figyelembe veszik a korábbi tapasztalatokat is. 

Hajdú  László:  Nem  egyszerű  összeszedni  a  létszámot.  Augusztus  elejétől  szeretnénk  120  fő  körüli
közmunkát indítani. Közutas pályázatnál pl. megadják a szakmunkások, segédmunkások számát. Sajnos a
hölgyek  hátrányba  vannak  pl.  a  közutas  pályázatnál,  mert  ott  80%-ban  férfiakra  van  szükség.  Először
eldöntjük az arányokat és utána keressük a személyeket és elsősorban azokat keressük, akik már korábban
bizonyítottak  a  munkájukkal.  Mindenki  azt  mondja,  hogy  nem  dolgoznak  a  közmunkások,  ezért  is
igyekszünk azokat felvenni, akik dolgoznak és nem azokat, akit tudjuk, hogy pár nap után el kell küldenünk
nem megfelelő munkavégzés miatt, a végén szociális szempontokat is figyelembe veszünk.

Következő kérdést Juhász László tette fel, hogy mikor lesz elérhető a webkamerák képe?

Madarász Sándor kérem a válaszadásra.

Madarász Sándor: Három éve kezdtük el a kamerarendszer csinálni és a szabadidőmben végeztem, de most
olyan munkám van, ami mellett nagyon kevés a szabadidőm, a családomra 1 vasárnap jut. Látom itt 8 éve, ha
valaki csinál itt valamit, akkor azért igen is megkéri a fizetését, túlórákat is írják, ahogy szoktam volt hallani,
meg év végén jutalom is jár. Három év alatt ezért én egy fillért nem kaptam. Az elmúlt félévben a maradék
kis  szabadidőm  is  arra  megy,  hogy  a  polgárőrség  árulóinak  mesterkedését  kivédjük  és  megpróbáljuk
megvédeni és megoldani  a helyzetünket,  hogy tovább tudjunk működni és szolgálni  a települést.  Sajnos
ebben, ahogy elnézem senkitől semmi segítséget nem kapok, mert előbb is elmondtam, hogy gyakorlatilag
működésképtelenné vált a polgárőrség, mert mindenki elvette a támogatást. Erre igazából senki nem reagált,
nagyon szomorú ez. A válaszom az, hogy amint lesz időm, akkor meg fogjuk csinálni, de senki ne várja el,
hogy  a  szabadidőmben  megmondják,  mit  csináljak.  Lelkesen  csináltam  ezt  a  kamerarendszert  és  a
polgárőrséget folyamatosan. Úgy gondolom, akinek szüksége volt segítségre, aki a polgárőrség segítségét
kérte, legyen az ünnepnap, karácsony vagy akár éjszaka kérdés és mindenféle apelláció nélkül elindultunk és
segítettünk. Kin voltunk itt is, köszönöm Balogh Györgynek, hogy megemlítette a polgárőrséget. A zűrök és
a támadások kereszttűzében a három napos rendezvényen is kinn voltunk. Kiszámoltam, 497 órát teljesített a
polgárőrség.  Piaci  értéken veszem,  költségekkel  együtt  1  M Ft  körüli  munka,  amit  elvégeztünk és  úgy
gondolom, hogy nincs szégyenkezni valónk a munkákkal kapcsolatban. Csütörtök estétől hétfő reggelig ott
voltunk.  Én  személy  szerint  minden  nyitásnál  zárásnál  folyamatosan  ott  voltam.  Végig  csináltuk  és
természetesen, ha valakinek szüksége van segítségre és hív, annak ellenére, hogy a polgárőrségnek nincs
pénze saját autómmal éjszaka is megyek segíteni. Múlt héten fél éjszakát arra fordítottam, hogy segítsek egy
bajba jutott fiatalembernek, de azt is megoldottuk. Amint lehetősége lesz a polgárőrségnek arra és hogyha
békén  is  hagynak,  a  helyzetünk  rendeződik,  megoldjuk  ezeket  a  problémákat  –  vannak  áskálódó  áruló
emberek, akik tönkre akarják tenni ezt az egészet. Azért el kell mondanom, hogy a tagság teljes egészében
mellettem áll és készek arra, hogy végezzük a munkánkat. Némi segítség mindenképpen szükségeltetik, de
válaszom az,  amint  időm lesz,  természetesen megcsináljuk ezt  a  honlapot.  Nincsen rá időm,  nincsen rá
szabad idő kapacitásom, mert, hogy az ember azzal a munkával foglalkozik elsősorban, amit a szememre is
lehet vetni, a pénzt a megélhetést keresi és utána jön az önként vállalt, olyan munka, amiért nem fizetnek.
Elvállaltam természetesen, amit tudunk megcsináljuk.

Hajdú László: Egyetlen egy kérdésem lenne ehhez és én a magam részéről le is zárnám egyelőre. Ez a
kamerarendszer  az  önkormányzat  égisze  alatt  jött  létre.  Van-e  akadálya,  hogy  a  működtetését  az
önkormányzat  informatikusa  végezze?  Működését  biztosítsa?  Én  nem értek  hozzá.  Van-e  akadálya?  Én
elfogadom, ha Madarász képviselő úr nem ér rá, nem tudja csinálni, akár beteg is lehet, de ezért egy település
kamerarendszere nem állhat. 

Madarász Sándor: Szakmailag meg tudja csinálni, akkor nincs akadálya, szívesen bármikor segítek neki. 

Lukácsi György: A kérdés a kamerák képének a honlapon történő láthatására vonatkozott. Nem arról volt
szó, hogy a kamerák képét csak meghatározott, jogosult személyek nézhetik meg?
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Juhász László:  Amikor ez az egész elindult, akkor 6 kamera képe lett a weblapra feltéve, a többi kamera
képét nem látják. Ezek fél éve nem működnek és az volt, hogy itt csak egy linket kell létrehozni és láthatók
lesznek. 

Hajdú  László: Ennek  a  6  kamerának  a  képét  a  világhálón  lássák,  webkameraként  üzemeljen,  ezt  mi
döntöttük el. Mi döntöttük el azt is, hogy a következő 12 kamera zártrendszerként működjön és a rendőrség,
polgárőrség, jegyző nézheti meg. Az én célom az, ha van 18 kameránk azt használjuk, működőképes legyen.
Én elfogadom, ha valaki nem tudja csinálni elfoglaltsága, betegség vagy bár mi más esetén, de akkor legyen
aki ezt tudja kezelni.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: Ezek a kamerák nem működnek, vagy a képük nem látható a honlapon?

Madarász  Sándor:  Működnek,  csak  a  képük  nem  látszik,  bár  valószínűleg  egy  meghibásodott,  amit
javíttatni  kell.  Egy  ingyenes  szolgáltató  weblapján  van  fenn  a  kamerák  képe,  ami  valószínűleg  azóta
megszűnt. 

Gubiczné  Dr.  Csejtei  Erzsébet:  Egy  kicsit  rossz  színt  vet  ránk,  hogy olyan  kamerák  vannak  fenn  a
honlapunkon, melyek nem működnek.

Lukácsi György: Hallottam van olyan is, hogy némelyik kamera azért nem működik, mert a tulajdonos azt
mondta, ne lássák mikor jön-megy otthonról. 

Juhász László: Ezek a kamerák közterületet mutatnak, nem annak a bejáratát, ahová felszerelték.

Hajdú László:  Azt  javaslom,  tegyünk rendet  benne.  Ha  az  önkormányzat  informatikusa szakmailag ért
hozzá, hanem ért akkor keresünk valakit és működteti, de vegyük az önkormányzat égisze alá és működjön a
rendszer és akinek jogosultsága van – rendőrség, polgárőrség, jegyző – az beletekint kamerák képébe. Nem
azért áldoztunk rá több százezer forintot, hogy ne működjön! A jegyzőnőt meg kérjük, tegye rendbe ezt a
dolgot. 

Sebestyén Ferenc: A megyei polgárőrszövetség miért vonta meg a polgárőség támogatását?

Hajdú László: Ne menjünk most ebbe bele! Úgy tudom van-e egy július 15-ei dátum, Sándor erről tud, amíg
valamit neki a polgárőrszövetség felé rendezni kell. Várjuk meg július 15-ét és ha van valami változás, ami a
képviselő-testületet is érinti, akkor soron kívüli testületi ülést hívunk össze. Egyelőre ez a polgárőr egyesület
dolga, ebbe ne menjünk bele, mert ez hosszabb és kacifántosabb, hogy mi ezzel most zöld ágra vergődjünk. 

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: Elfogadom, amit a polgármester úr mond. Én is meg akartam kérdezni, amit
Sebestyén képviselő úr megkérdezett, mert a képviselő-testületnek is tudni kell, hogy valóban egy alaptalan
támadásról van szó, vagy van alapja. Mindenki mindenfélét mond. Várjuk meg ezt a július 15-ei dátumot és
tegyük tisztába a testület előtt, hogy mi is a helyzet a polgárőrséggel.

Sebestyén Ferenc: A támogatások miatt is.

Hajdú  László:  Mindenképpen  tisztába  kell  tenni!  Madarász  Sándor  az  egyesület  elnöke  röviden
elmondhatja, ha gondolja, hogy miről van szó, de ezt egyoldalúan hallgatjuk meg, mert a másik fél nincs
jelen és mi nem tudjuk eldönteni, hogy kimond igazat, ki nem! Várjunk, és úgy is kell erről beszélnünk július
15-e után. 

Madarász Sándor: Leéltem több mint  50  évet,  életemben nem hazudtam,  most  sem hazudok.  Nem is
kívánok hazudni senkinek. Olyan rágalommal illettek, amely számomra egy förtelem. Van három ember, aki
először  saját  polgárőrséget  akart  csinálni,  az  nem  jött  össze,  majd  enged  támadtak.  Teljes  egyesületi
döntésről van szó, ami körül forog itt a kérdés. Nem én döntöttem, az egyesület döntését hajtottam végre,
ami nem azt mondom, hogy nem teljesen szabályos volt, hanem nem úgy kellett volna végrehajtani, azt az
egészet. Ezt már korrigáltuk. A könyvelésünk rendben van. Július 10-e a határidő, a teljes könyvelésünket
átnézik és akkor mondják ki, hogy minden rendben van. Szombaton is voltak itt az inkvizítorok, ott is azt
mondták,  hogy  úgy  néz  ki,  minden  rendben  lesz.  Még  könyvelési  tételeket  kértek  bemutatni  és
számlakivonatokat. Ez alapján úgy néz ki teljesen rendeződik a dolog. Azt furcsállom az egészben, hogy ma
Magyarországon bárkit meg lehet vádolni. 

Hajdú László:  Voltunk így már  ezzel,  hogy ugyanezt  mondtuk.  Most  már  kezded megérteni  az  akkori
helyzetünket!

Madarász Sándor: Csak az a baj, hogy az a lakos, akinek segítségre lenne szüksége, nem érti meg, és nem
lesz idő elmagyarázni, hogy nincs benzin az autóba, mert alaptalanul megvádoltak és a vád bizonyítása előtt,
vagy nem bizonyítása előtt mindenki megvonta a támogatást, mielőtt tisztán láttak volna. Mi mindig minden
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forinttal  elszámoltunk.  Soha egyetlen fillér  hiánya az egyesületnek nem volt,  bár erről  szól  ez az egész
ármánykodás. Bár igazán én úgy gondolom, nem erről szól ez az egész ármánykodás, hanem arról szól, hogy
lehetőleg engem minél inkább be kell mocskolni, minél inkább tönkre kell tenni, mert hamarosan jönnek a
választások és jó lenne, ha a testületből kitakarítanának. Én ezt látom az egész mögött és olyan emberek
vannak benne, akikről nem is gondoltam volna, hogy ezt az egészet képesek végig csinálni. És képesek végig
csinálni!  Nem tudom,  szinte  hihetetlen az egész,  ilyen filmbéli  dolog,  összeesküvés elmélet.  Mindenhol
feljelentettek,  ahol  csak  lehetett.  Mindenki  előtt  mindent  elmondanak,  olyanokat,  amihez  köze  nincs  az
egésznek.  Hallottam  vissza  a  településről,  hogy  milyen  pletykák  mennek.  Úgy  gondolom,  hogyha  ez
lezáródik, ha nem is én, hanem maga az egyesület fogja visszaperelni ezt az egészet. 

Hajdú László: Azért nem akartam én ebbe belemenni, mert most egyoldalúan elmondtad, meghallgattuk és
kész. Zárjuk le ezzel, mert tudjuk, hogy ennél bonyolultabb ez a helyzet. Én azt szeretném, hogy legyen
Jászkiséren polgárőrség, legyen megfelelő közbiztonság és ez a dolog is helyrerázódjon. Egyelőre ez nem a
mi feladatunk eldönteni, vannak szervek, hatóságok, illetve szerveitek úgymond a polgárőrségnél, akiknek ez
a feladata. 

Balogh György: Működhet-e a polgárőrség, amíg a helyzet letisztázódik? Ha megtudja a sok gazember,
hogy semmi mozgás nincs, akkor lehet a rendőrségnek lesz több baja, illetve a lakosságnak. Ha ez így van,
nem-e kellene a polgárőrség működőképességét fenntartani?

Hajdú László: Várjuk meg a megyei polgárőr szövetség véleményét és akkor én egy soron kívüli testületi
ülést fogok összehívni, ezt megígérem és annak a testületi ülésnek ez lesz a témája. A képviselő-testület
eldönti, hogy kívánja a fennmaradó 300 ezer forintot a polgárőrségnek kifizetni. Az illetékeseket meghívjuk
és csak az lesz a témája, annak a testületi ülésnek.

Madarász  Sándor:  Az  egyesület  működhet,  a  megállapodásaink  a  rendőrséggel,  mindenkivel  élnek.
Mindössze  annyi  kell,  hogy megtankolni  az  autót  és  megyünk.  Tegnap  előtt  a  belterületen  5  polgárőr
gyalogosan  dolgozott,  pontosan  azért,  mert  nem  kívánjuk  feladni.  Senki  ne  kívánja  el,  hogy  a  saját
autójukkal járjanak a polgárőrök. 

Hajdú László: Úgy gondolom, hogy elég korrekt, amit én mondtam. Aki a napirend előtti kérdésekre adott
válaszokat elfogadja kérem, kézfelnyújtással jelezze.

A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 131/2014.(VI.26.) határozata:
A kérdésekre adott válaszok elfogadásáról

Jászkisér Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirend előtti
kérdésekre adott válaszokat elfogadta.

Felelős: Hajdú László polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesülnek: 

1. Képviselő-testület tagjai helyben,
2. Hajdú László polgármester helyben,
3. Szabó Szidónia jegyző
4. JNSZ Megyei Kormányhivatal (5001 Szolnok, Pf.:111.)
5. Irattár

Hajdú László szünetet rendel el 16.05-16.20 óráig.

Madarász Sándor és Kiss Lajos távozott az ülésről, a továbbiakban a döntéshozatalban 6 fő vesz részt.

Előterjesztések

1.)
Előterjesztés  a  Jászkiséri  Városi  Óvoda  vezetőjének  ideiglenes  megbízására  és
intézményvez6ető (magasabb vezetői) pályázat kiírására 
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző

Hajdú László: A Szociális és az Ügyrendi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, kérem a véleményüket.
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Baloghné  Dr.  Baka  Ibolya:  A Szociális  Bizottság  elfogadásra  javasolja  az  óvodavezető  kinevezését  a
Képvelő-testületnek

Sebestyén  Ferenc:  Az  Ügyrendi  Bizottság  1  évre  javasolja  Csillik  Ferencné  óvodavezetővé  történő
kinevezését. 

Hajdú László: Kérdés, vélemény?

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet Csillik Ferencnétől kérdezi, hogy miért nem pályázta meg a vezetői állást?

Csillik Ferencné:  Nem pályáztam meg, ha minden igaz 1,5 évem nyugdíjig és nincs meg az új törvényi
előírások szerint szükséges óvodapedagógusi szakvizsgám. Egy kolléganőm most végzi, még két fél éve van
hátra, szeretném – amennyiben a pályáztatás során a Képviselő-testület úgy dönt - neki átadni, természetesen
pályáztatás útján. 

Hajdú László: Kérdés, vélemény?

Amennyiben nincs, kérem a határozati javaslat elfogadását.

A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 132/2014.(VI.26.) határozata:
a Jászkiséri Városi Óvoda vezetőjének ideiglenes megbízásáról és intézményvezetői (magasabb vezetői)
pályázat kiírásáról

1./  Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület)  Magyarország  helyi  önkormányzatairól  szóló  2011.  évi
CLXXXIX. törvény 42. § (2) bekezdésében biztosított hatáskörében eljárva, a
közalkalmazottak  jogállásáról  szóló  1992.  évi  XXXIII.  törvény  23.  §  (1)
bekezdése  alapján,  valamint  figyelemmel  a  pedagógusok  előmeneteli
rendszeréről  és  a  közalkalmazottak  jogállásáról  szóló  1992.  évi  XXXIII.
törvény köznevelési  intézményekben  történő végrehajtásáról  szóló  326/2013.
(VIII.  30.) Korm. rendeletben (a továbbiakban: Kormányrendelet) foglaltakra
megbízza

Csillik Ferencné
a Jászkiséri Városi Óvoda feladatának ellátásával

ideiglenesen, 2014. július 2. napjától
az új magasabb vezetői megbízás kiadását megelőző napig, legfeljebb 2015.

július 1-ig.

2/  A Képviselő-testület  nevezett  illetményét  –  beleértve  a  pótlékokat  is  -  a
fizetési osztály, fokozat változatlanul hagyása mellett állapítja meg.

Határidő: 2014. július 2.
Felelős: Hajdú  László  polgármester  (kizárólag  a  vonatkozó  dokumentumok

aláírása vonatkozásában)
  Szabó Szidónia jegyző
  Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető

Erről értesül:
1. Hajdú László polgármester
2. Képviselő-testület tagjai
3. Szociális Bizottság
4. Kulturális Bizottság
5. Ügyrendi Bizottság
6. Szabó Szidónia jegyző
7. Csillik Ferencné intézményvezető
8. JNSZ Megyei Kormányhivatal
9. Irattár.

Csillik Ferencné megköszöni a Képviselő-testületnek, hogy az óvónők felterjesztésére megkapta a Jászkisér 
városért Díjat.
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Kiss Lajos visszaérkezett az ülésre, a továbbiakban 7 fő vesz részt a döntéshozatalban.

2.) Előterjesztés a 2014. január 1-jei rendező mérleget követő maradvány kimutatására
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető., Balog Lászlóné pénzügyi ügyintéző

Hajdú László: Szóbeli kiegészítés van az előterjesztéshez?

Kormos Lajos: Az államháztartás rendje változott, melynek eredményeként új maradvány felosztás kellett
készíteni.  A pénzmaradvány  a  2013.  évi  gazdálkodás  kapcsán  az  intézmények  bankszámláján  maradó
pénzeszközökből  indul  ki.  Utána  lefutó  korrekció  lényegében  nem  változtatta  a  pénzmaradványt.  Az
önkormányzatoknál a helyi iparűzési adó többletbefizetésből eredő 2014-ben visszafizetendő (kérés alapján)
összeggel a pénzmaradvány csökkenteni kellett 4,3 M Ft-tal. Ez által a maradvány összege 75 997 E Ft-ra
csökkent.  Folyamatban  van  az  egészségház  felújításához  hitel  felvétele,  melyhez  olyan  önkormányzati
rendeletet kértek, ahol pontosan szerepel az egészségház felújításának finanszírozása. A pályázati forrás nem
elég  a  megvalósításra,  ezért  a  pályázat  kiírójától  változatlan  műszaki  tartalom mellett  igényeltünk 15%
támogatás még, amit nem kaptunk meg.. Szerencsére a változatlan műszaki tartalommal 91 M Ft-ra tervezett
egészségház felújítást 82 M Ft-ból meg valósíthatjuk, így 9 M Ft-tal csökken a pénzmaradvány. A Kossuth
téri iskola ablakcseréje nem kerül sor az idén, ezért 7 194 E Ft-ra növekedett a tartalék, így teremtve forrást a
későbbi előterjesztésben szereplő kőtöréshez. 

Hajdú László:  A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság tárgyalta az előterjesztést,  kérem a véleményük
ismertetését.

Holló  Zoltán:  A  Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottság  elfogadásra  javasolja  az  előbb  ismertetett
kiegészítéssel az előterjesztést.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: Megdöbbentett, hogy ennyi iparűzési adó fizetés van. Ennyivel rosszabbul 
megy a cégeknek a korábbiakhoz képest?

Kormos Lajos: Van akiknek túlfizetése van, de meg jelenik a másik oldal is, akiknek többet kell fizetniük. 

Hajdú László szavazásra bocsátja az elhangzott kiegészítéssel a határozati javaslat elfogadását.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 133/2014.(VI.26.) határozata:
a 2014. január 1-jei rendező mérleget követő maradvány kimutatásáról

Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  az  államháztartás
számvitelének  2014.  évi  megváltozásával  kapcsolatos  feladatokról  szóló
36/2013. (IX.13.) NGM rendeletet szerint a 2014. január 1-jei rendező mérleget
követő  maradvány  kimutatásáról  szóló  előterjesztést  megtárgyalta  és  azt  a
határozat mellékletei szerinti tartalommal elfogadja.

Felelős: Kormos Lajos pénzügyi osztályvezető
Határidő: 2014. június 30

Erről értesül:
1./  Képviselő-testület tagjai,
2./  Hajdú László polgármester
3./  Szabó Szidónia jegyző
4./  Kormos Lajos pü.oszt.v,
5./  JNSZM Kormány Hivatal
6/   Irattár
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3.) Előterjesztés a közmunka program hosszabb időtartamú foglalkoztatás előirányzat 
módosítására (Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető., Balog Lászlóné pénzügyi ügyintéző

Hajdú László: Szóbeli kiegészítés van az előterjesztéshez?

Kormos Lajos: Az eredeti költségvetésben is szerepelt a közfoglalkoztatás, de nem tudtuk, hogy 80%-ra
csökkentik a hosszútávú foglalkoztatás bérköltségének támogatását.

Hajdú László: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság tárgyalta az előterjesztést,  kérem a véleményük
ismertetését.

Holló Zoltán: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a Kép-
velő-testületnek.

Hajdú László: Kérdés, vélemény?

Nem érkezett hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja az előirányzat módosítás elfogadását.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 134/2014.(VI.26.) határozata:
Költségvetési  előirányzat  átcsoportosítás  hosszabb  időtartamú  közmunka  program  költségvetési
előirányzat módosításáról

Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  hozzájárul  az
önkormányzati  közmunkára  tervezett  dologi  kiadásokból  történő 2.083 e.  Ft
átcsoportosításához, a 15 fő 2014.  06. 01-2014. 09. 30-ig terjedő időszakban
történő foglalkoztatásának 15%-os mértékű önerő bérköltség kiegészítéséhez.

Felelős: Kormos Lajos pénzügyi osztályvezető
Határidő: 2014. június 30. 

Erről értesül:
1./  Képviselő-testület tagjai,
2./  Hajdú László polgármester
3./  Szabó Szidónia jegyző
4./  Kormos Lajos pü.oszt.v,
5./  JNSZM Kormány Hivatal
6./  Irattár 

4.) Előterjesztés a JÁTI-nak kőtörési szolgáltatás igénybevételére előirányzat biztosítására 
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető., Balog Lászlóné pénzügyi ügyintéző

Hajdú László: Nagy mennyiségű betontörmelék gyűlt össze. A darálására a JÁTI árajánlatokat kért, ez a
legkedvezőbb. 

Sebestyén Ferenc: Mennyi betontörmelék gyűlt össze?

Kis Ernő: 1600-1700 köbméter.

Ádám Kálmán: Út készül belőle, olyan mint a Kittenberger út eleje?

Kis  Ernő:  A föld  alapú  utak  út  alapjának  elkészítéséhez  lesz  felhasználva  néhány  utcánál,  valamint
útjavításra és a Deák Ferenc úton az útpadka készítésére.

Hajdú László: A Bartók Béla út elkészültével az elkerülő szakasz járható legyen, ezért kell a Deák Ferenc
úton a padkát megjavítani.

Amennyiben nincs több kérdés, kérem szavazzanak a határozati javaslat elfogadásáról.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:
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Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 135/2014.(VI.26.) határozata:
A JÁTI-nak kőtörési szolgáltatás igénybevételére előirányzat biztosításáról

Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  elfogadja,  hogy  az
önkormányzati  költségvetésben szereplő tartalékösszeg terhére a JÁTI dologi
kiadásként kőtörési szolgáltatást vegyen igénybe 4.242 e. Ft összegben.

Felelős: Kormos Lajos pénzügyi osztályvezető
Határidő: 2014.június 30.

Erről értesül:
1./  Képviselő-testület tagjai,
2./  Hajdú László polgármester
3./  Szabó Szidónia jegyző
4./  Kormos Lajos pü.oszt.v,
5./  JNSZM Kormány Hivatal
6/   Irattár.

5.)

Előterjesztés Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 10/2014. () 
önkormányzati rendelete az önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 5/2014. (II. 28.) 
önkormányzati rendelet módosítására 
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző, Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető.,  Balog Lászlóné 
pénzügyi ügyintéző

Hajdú László: Szóbeli kiegészítés van-e az anyaghoz?

Kormos  Lajos:  Az  előző  előterjesztések  elhangzott  változások  is  beépültek  a  rendeletbe  és  az  eredeti
rendelet 11 mellékletét érintik a módosítások.

Hajdú László: A Pénzügyi és Városfejlesztési és az Ügyrendi Bizottság tárgyalta a rendelet módosítását.

Holló  Zoltán:  A Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottság  a  költségvetési  rendelet  módosítását  elfogadása
javasolja a Képvelő-testületnek.

Sebestyén  Ferenc: Az  Ügyrendi  Bizottság  szintén  elfogadásra  javasolja  a  Képvelő-testületnek  a
költségvetési rendelet módosítását.

Hajdú László:  Amennyiben nincs több kérdés, kérem szavazzunk a költségvetési rendelet módosításának
elfogadásáról.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 10/2014.(VI.27.) önkormányzati rendelete
az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 5/2014. (II.28.) rendelet módosításáról

(A rendelet szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.)

                          

6.) Ipari tevékenység folytatására alkalmas ingatlan munkahely teremtő beruházás céljára
történő értékesítésére (Az előterjesztés melléklete később kerül kiosztásra)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző, Dr. Sonkoly Judit ügyvéd

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Hajdú László: Bolyós Csaba nem tud jelen lenni az ülésen, előbb jelezte nekem telefonon. A Pénzügyi és
Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta, kérem a véleményük ismertetését.

Holló Zoltán: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság elfogadásra munkahelyteremtés céljából javasolja a
testületnek a szerződésbe beépített biztosítékokkal a szerződés megkötését az ingatlan eladására.

Kiss Lajos: Ha újabb jelentkező, vállalkozó jön, tudjuk ezeket a feltételeket biztosítani neki? Nekünk ezt a
kedvezményt tudni kell propagálni a lakosság felé. A jövőben következetesen, fegyelmezetten tudnunk kell
ezeket a feltételeket biztosítani, ha bármelyik vállalkozó itt megjelenik munkahelyteremtési céllal.

Ádám Kálmán: Szerintem a munkahelyteremtés a legfontosabb egy ilyen jellegű településen mint Jászkisér.
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Ez sok mindent felülír. Ez a vállalkozó működik már jó ideje, tudjuk, hogy egy komoly emberről van szó,
nem egy kalandorról. Szerintem a jövőbeni önkormányzatnak is így kell eljárnia. Nagyon helyesen járt el,
hogy ezt a lépést megtette. A lakosok ilyen-olyan dolgokat is mondanak. Mindenki mindig azt mondja ha
beszélgetünk, hogy munkahely, munkahely az a legfontosabb. A jövőben is arra kell törekedni, hogy minél
több munkahelyet teremtsünk. 

Sebestyén Ferenc: A jövőben is segíteni kell a vállalkozókat, hogy növekedjen a munkahelyek száma.

Balogh  György:  Teljesen  jogos  ilyen  szempontból  szemlélni  a  dolgokat.  Jászberényben  is  elindultak
valahonnan. Bolyós Csaba is elindult kicsiben, azóta már bővítette vállalkozását és reméljük még tovább
tudja bővíteni.

Lukácsi György igazat ad Balogh Györgynek, mert ha azt nézik a Jászplasztik Kft. egy garázsból indult. 

Hajdú  László: Nagyon  bízunk  benne.  Amire  oda  kell  figyelni  nagyon,  másik  oldala  a  dolognak,  a
munkaerőt  tudjuk-e  biztosítani  a  településen?!  A B-metálnál  jelenleg  is  keresnek  műszaki  végzettségű
embereket. Sajnos nehezen találnak ilyen végzettségű embereket.

Lukácsi  György:  A fiatalok  tovább fejlődését,  tovább tanulását  is  támogatják.  Komoly dolog,  biztos  a
jövőben is így fog működni. 

Baloghné Dr. Baka Ibolya: Az általános iskolásokat is ösztönözni kell, hogy szakmát tanuljanak.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: Hátha látják, hogy szakma tanulással itthon is lehet boldogulni. 

Kiss Lajos: Az oktatásban is eltolódtak a szakmák képzései pl. rengeteg szakácsot képeztek.

Hajdú László: Hiányzik a jászságból a műszaki középfokú végezettségű szakember.

További kérdés, vélemény?

Nem érkezett több hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 136/2014. (VI.26.) határozata:
Ipari  tevékenység  folytatására  alkalmas  ingatlan  munkahely  teremtő  beruházás  céljára  történő
értékesítéséről

Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület)  Magyarország  helyi  önkormányzatairól  szóló  2011.  évi
CLXXXIX. törvény 107. §-ban foglaltaknak megfelelően az alábbi határozatot
hozza:

1/ A Képviselő-testület támogatja a 2137/7 hrsz.-ú ingatlan Bolyós Csaba 3300
Eger, Újsor utca 30/A. szám alatti lakos részére munkahelyteremtő beruházási
szándékkal  történő  értékesítését.  A  10.647  m²  alapterületű,  „kivett  beépítetlen
terület” művelési ágú ingatlan eladási árát a Képviselő-testület 10 647 Ft, azaz -
Tízezer-hatszáznegyvenhét – Ft-ban állapítja meg.

2/  A Képviselő-testület  felkéri  Hajdú László polgármestert,  hogy az ingatlan
adás-vételi szerződését az alábbi kritériumok figyelembevételével kösse meg:

a)  A  vevő  tulajdonjogának  bejegyzésétől  számított  24  hónapon  belül  ipari
tevékenység  végzésére  alkalmas  csarnok  felépítését  hajtja  végre  az  ingatlanon,
melynek eredményeként min.  20 fő foglalkoztatására nyílik  lehetőség és a vevő
vállalja,  hogy  a  foglalkoztatási  kötelezettségét  az  aláírástól  számított  3  évig
fenntartja.

b)  A  Képviselő-testület  az  ingatlan  tekintetében  a  Ptk.  224.  §-a  alapján
visszavásárlási jog érvényesítését kéri, ha a beruházás 24 hónapon belül nem
valósul  meg,  illetve  nem  a  Képviselő-testületi  határozat  melléklete  szerinti
szerződésben  foglaltaknak  megfelelően  valósul  meg,  különös  tekintettel  a
foglalkoztatásra.

Határidő: 2014. augusztus 30.
Felelős: Hajdú László polgármester

         Szabó Szidónia jegyző
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Erről értesülnek: 
1.  Képviselő-testület tagjai
2.  Hajdú László polgármester
3.  Szabó Szidónia jegyző
4.  Bolyós Csaba vevő
5.  Dr. Sonkoly Judit ügyvéd
6.  Kormos Lajos PH Pénzügyi Osztályvezető
7.  Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal
8.  Irattár.

1. Melléklet  a 136/2014. (VI.26.) határozathoz

Ingatlan adásvételi szerződés

amely létrejött egyrészről a másrészről Jászkisér Város Önkormányzata (5137. Jászkisér, Fő út 7., adószáma:

1573891-2-16; törzsszáma: 732891; képviseli: Hajdú László polgármester), mint eladó, (a továbbiakban: Eladó),

másrészről  Bolyós Csaba (születési neve.: Bolyós Csaba; lakcím: 3300 Eger, Újsor u. 30/a.; születési hely és idő:

;  személyazonosító  jel:  ;  adóazonosító jel:  ;  anyja  neve:),  mint  vevő (a  továbbiakban:  Vevő) –  együttesen a

továbbiakban: Szerződő Felek – között az alulírott helyen és időben az alábbi feltételek szerint:

1.  Az  Eladó  eladja  a  Jászkisér  belterület  2137/7 helyrajzi  számon felvett,  10.647  m²  alapterületű,  „kivett

beépítetlen terület” művelési ágú ingatlant, amely az Eladó kizárólagos tulajdonában áll.

2. A Vevő megveszi az első pontban megjelölt ingatlant.

3.  Az  Eladó  az  ingatlan  per-,  igény-  és  tehermentességéért  szavatosságot  vállal,  kijelenti  továbbá,  hogy  az

ingatlant semminemű köz- vagy díjtartozás nem terheli, kivéve az ingatlant terhelő villanyvezeték szolgalmi jogot,

mely tényeket a hiteles tulajdoni lap kiadott teljes másolatával igazol Eladó.

4. A Szerződő Felek megállapodnak abban, hogy az Eladó a tulajdonát képező ingatlant 10.647,- Ft, azaz tízezer-

hatszáznegyvenhét  forint  vételár  megfizetése  ellenében adja  el  a  Vevőnek,  aki  azt  legkésőbb 2014.  július15.

napjáig köteles megfizetni. Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testülete 136/2014. (VI.26.) határozatával

hozzájárult  az  ingatlan  adásvételéhez  és  meghatalmazta  Hajdú  László  polgármestert  az  adásvételi  szerződés

aláírásával. 

5. Szerződő feleknek tudomása van arról,  hogy az 1. pont szerinti ingatlan forgalmi értéke, és a 4. pontban

kikötött ellenszolgáltatás között feltűnő aránytalanság áll fenn. Felek egybehangzóan kijelentik, hogy az ingatlan

jelenlegi  reális  forgalmi  értéke  7  700  000  Ft,  azaz  hétmillió-hétszázezer  forint.  Felek  kijelentik,  hogy  jelen

szerződést a szolgáltatás és ellenszolgáltatás feltűnő aránytalanságának ismeretében is a jelen okiratban foglalt

tartalommal  kötik  meg.  A 4.  pontban foglalt  ellenszolgáltatás  összegét  Felek  a jelen szerződés  8.  pontjában

foglaltakra tekintettel határozták meg a város közérdekeire tekintettel.

6. Az eladó az ingatlan birtokát a vételár teljes kiegyenlítésének napján Vevőre átruházza.

Vevő ettől az időponttól kezdődően viseli az ingatlan terheit, szedi hasznait és ebben az időpontban száll át a

kárveszély viselése is. 

7. A Szerződés aláírói magyar állampolgárok, magyar tulajdonosi jogosultságokkal rendelkező jogi személyeket

képviselnek, így a szerződés megkötésének velük szemben törvényi akadálya nincsen.

Eladó képviseletében eljáró polgármester képviseleti jogosultságát és ügyletkötési hatáskörét a Képviselő-testületi

határozat alapozza meg, mely jelen szerződés elválaszthatatlan részét képezi.

8.  Szerződő  felek  megállapodnak  abban,  hogy  Vevő  jelen  szerződés  alapján  megszerzett  tulajdonjogának

bejegyzésétől számított 24 hónapon belül vagy saját maga, vagy a gazdasági érdekeltségébe tartózó gazdasági

társaság, vagy az általa képviselni jogosult gazdasági társaság útján ipari tevékenység végzésére alkalmas csarnok

felépítését hajtja végre az ingatlanon, melynek eredményeként min. 20 fő foglalkoztatására nyílik lehetőség. Vevő

vállalja, hogy ő vagy az általa megnevezett gazdasági társaság jelen okirat alapján a foglalkoztatási kötelezettségét
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az üzem beindításától számított három évig fenntartja. Vevő foglakoztatási kötelezettségének teljesítését a három

év átlagában kell vizsgálni.

9. Szerződő felek arra az esetre, ha Vevő az általa vállalt 24 hónapon belül az üzem létesítésére céljából az építési

munkákat vagy saját maga, vagy egy általa későbbiekben megnevezett gazdasági társaság útján nem kezdi el az

Eladó javára az 1-es pontban megjelölt ingatlanra 2016. június 30. napjáig terjedő időtartamra visszavásárlási

jogot biztosítanak. A visszavásárlási ár azonos, jelen szerződésben megjelölt vételárral. 

A kikötött határozott időtartamon belül az Eladó akkor gyakorolhatja a Vevőhöz címzett írásbeli jognyilatkozattal

visszavásárlási jogát, ha Vevő az üzem létesítése céljából az építési munkákat – saját érdekkörében felmerült, vagy

neki felróható okból – nem kezdi el. Eladó írásbeli jognyilatkozatával egyidejűleg köteles a teljes visszavásárlási

árat a Vevő részére egy összegben megfizetni. 

10. Szerződő felek megállapodnak, hogy ha Vevő akár személyesen, akár az általa későbbiekben megnevezendő

gazdasági  társaság útján az üzem felépítésre vonatkozó kötelezettségét a 8. pontban foglalt határidőben nem

teljesíti, vagy az üzemet ugyan felépíti, de a vállalt időtartamban alkalmazottakat nem foglakoztat, úgy köteles a

jelen  szerződés  4.  pontjában foglalt  vételár  és  az  5.  pontban meghatározott  forgalmi  érték  összege  közötti

különbözetet Eladónak a 8. pont szerinti határidők elteltét követő 30 napon belül megfizetni. Amennyiben Vevő,

vagy az általa későbbiekben meghatározott  gazdasági társaság az üzem felépítésére vonatkozó kötelezettségét

teljesíti, azonban foglakoztatási kötelezettségének csak részben tesz eleget, úgy a vételár kiegészítésére vonatkozó

fizetési kötelezettségének csak a foglakoztatási kötelezettsége nem teljesítésnek arányával azonos arányban kell

eleget tennie. A teljesítést 3 év időtartamában az átlagos statisztikai létszám állományában kell vizsgálni.

11. Jelen szerződés aláírásával Eladó feltétel nélkül hozzájárul  ahhoz,  hogy jelen adásvételi  szerződés tárgyát

képező ingatlanra a Vevő tulajdonjogát 1/1 arányban vétel jogcímén az ingatlan-nyilvántartásba bejegyeztesse.

Jelen  szerződés  aláírásával  Vevő  feltétel  nélkül  hozzájárul  ahhoz,  hogy  jelen  adásvételi  szerződést  képező

ingatlanra  az  Eladó  javára  a  9-es  pontban  megjelölt,  határozott  időtartamra  kikötött  visszavásárlási  jog  az

ingatlan-nyilvántartásba bejegyzésre kerüljön.

12. A jelen szerződéssel felmerülő, a Vevő tulajdonjoga megszerzésével összefüggő valamennyi költség a Vevőt

terheli.

13.  A  Szerződő  Felek  a  jelen  adásvételi  szerződés  elkészítésére  Dr.  Sonkoly  Judit  (címe:  5100  Jászberény,

Szabadság  tér  9–10.)  ügyvédnek  adtak  megbízást.  Kijelentik,  hogy  a  szerződés  az  akaratuknak  mindenben

megfelel. Az ügyvédi megbízás az illetékes földhivatal és a NAV előtti képviseletre terjed ki. 

14.  A  jelen  szerződésben  nem  szabályozott  kérdésekben  a  Polgári  Törvénykönyv  adásvételre  vonatkozó

rendelkezéseit kell alkalmazni.

15. A jelen szerződés 10 példányban készült, melyet a Szerződő Felek, mint akaratukkal mindenben megegyezőt

aláírásukkal megerősítenek.

Kelt: Jászkisér, 2014. július hónap 02. napján.

...............................................                                          ..........................................………..

        Hajdú László polgármester (Eladó)                                           Bolyós Csaba (Vevő)

Ellenjegyzem:

Jászkiséren, 2014. július hó 02. napján
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7.) Előterjesztés Jászkisér Város Önkormányzata és Jászapáti és Vidéke Áfész között kötendő
haszonkölcsön szerződés elfogadására (Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző, Dr. Sonkoly Judit ügyvéd

Hajdú László: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, kérem a véleményük
ismertetését.

Holló Zoltán:  A  Pénzügyi és Városfejlesztési  Bizottság elfogadásra javasolja a haszonkölcsön szerződés
megkötését a Képviselő-testületnek, mivel az Áfész nem akarja eladni a területet.

Hajdú László: Kérdés, vélemény?

Nem érkezett hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 137/2014.(VI.26.) határozata:
Jászkisér  Város  Önkormányzata  és  Jászapáti  és  Vidéke  ÁFÉSZ  között  kötendő  haszonkölcsön
szerződés elfogadásáról

Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület)  megtárgyalta  és  használatba  kívánja  venni  Jászapáti  és
Vidéke ÁFÉSZ tulajdonában lévő 25 és 26/2 hrsz.-ú kivett beépítetlen területet
jelen  határozat  mellékletét  képező  haszonkölcsön  szerződésben  foglaltak
szerint.

2/ A Képviselő-testület felhatalmazza Hajdú László polgármestert a határozat 1.
pontjában meghatározott szerződés aláírására.

Határidő: 2014. augusztus 30.
Felelős: Hajdú László polgármester
              Szabó Szidónia jegyző

Erről értesülnek: 
1.  Képviselő-testület tagjai
2.  Hajdú László polgármester
3.  Szabó Szidónia jegyző
4.  ÁFÉSZ Dr. Nagy László elnök,
5.  Kormos Lajos PH Pénzügyi Osztályvezető
6.  Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal
7.  I ra t t á r.

1. melléklet Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 137/2014.(VI.26.) határozatához

HASZONKÖLCSÖN SZERZŐDÉS

amely  létrejött  egyrészről  Jászapáti  és  Vidéke  ÁFÉSZ  (székhelye:  5130  Jászapáti,  Kossuth  utca  3.,
képviseli: dr. Nagy László elnök), mint kölcsönadó, (a továbbiakban Kölcsönadó)

másrészről

Jászkisér  Város  Önkormányzata  (székhelye:  5137  Jászkisér,  Fő  út  7.,  képviseli:  Hajdú  László
polgármester), mint kölcsönvevő (a továbbiakban Kölcsönvevő) között, az alábbi feltételekkel:

1 .  A kölcsönadó tulajdonát képezi teljes egészében a természetben Jászkisér, Fő út 7. sz. alatt fekvő, 613 m 2

nagyságú, Jászkisér belterület 25 és 878 m2 26/2 hrsz.-ú kivett beépítetlen terület megnevezésű ingatlan.

2 .  Kölcsönadó az 1. pontban megjelölt ingatlanokat haszonkölcsönbe adja, amelyet a kölcsönvevő általa
megtekintett állapotban haszonkölcsönbe vesz.

3 .  A használat joga a kölcsönvevőt 2014. július hó 01. napjától 2024. június 30. napjáig, 10 (azaz tíz) éven
át illeti meg.

4 .  Kölcsönvevő az ingatlant parkolási szolgáltatások ellátásához és gyakorlásához használhatja. 
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5.  A  kölcsönvevő  az  ingatlanon  építési-átalakítási  munkálatokat  végzett,  melyekhez  jelen  szerződés
aláírásával kölcsönadó hozzájárul. 

6 .  A kölcsönvevő tudomásul veszi,  hogy az ingatlanon végzett  értéknövelő beruházásának megtérítésére
sem a haszonkölcsön időtartama alatt, sem annak megszűnését követően jogalap nélküli gazdagodás vagy
más jogcímen igényt nem tarthat.

7 .  A kölcsönvevő a használatba vett ingatlan működtetését saját felelősségére végzi. A szükséges felújítások,
karbantartások és az állagmegóvással kapcsolatos valamennyi munkálatok elvégzésének kötelezettsége és a
költségek teljes mértékben történő viselése kölcsönvevőt terheli azzal, hogy az ezt meghaladó felújítási igény
felmerülése esetén a felek erre vonatkozóan külön megállapodást kötnek. Kölcsönvevő köteles az ingatlant
rendeltetésének megfelelően használni, saját költségén fenntartani és állagát megóvni. Az üzemeltetés során
történő természetes elhasználódások pótlása – saját költségén – a kölcsönvevő kötelezettsége. 

8 .  Jelen haszonkölcsön szerződés megszűnik a 3. pontban meghatározott időtartam lejártával.

9 .  A kölcsönadó részéről rendkívüli felmondásnak van helye, ha 

- a haszonkölcsön meghatározott célja lehetetlenné vált, 

- a kölcsönvevő az ingatlant rongálja, rendeltetésellenesen vagy szerződésszegően használja.

10.  Jelen haszonkölcsön szerződésben nem szabályozott kérdésekben szerződő felek a Ptk. rendelkezéseit
tekintik irányadónak.

11.  Jászkisér  Város  Önkormányzata  137/2014.  (VI.26.)  határozatával  jelen  haszonkölcsön  szerződést
jóváhagyta és felhatalmazta a Polgármestert a szerződés aláírására.

Szerződő felek jelen haszonkölcsön szerződést mint akaratukkal mindenben egyezőt helybenhagyólag írták
alá.

A szerződés 2014. …………………hó…….-én lép hatályba.

Jászkisér, 2014. ……………………….hó……nap

…………………………….. …………………………… 

elnök polgármester
kölcsönadó kölcsönvevő

8.) Előterjesztés Rigó utca 27. sz. alatti önkormányzati bérlakás megvásárlására, illetve 
kiutalására (Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Mudris Andrásné dr. aljegyző
Előkészítő: Miskolczi Jánosné ügyintéző

Hajdú  László:  A  Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottság és  a  Szociális  Bizottság  megtárgyalta,  kérem
javaslataikat.

Holló Zoltán: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta és az A) határozati javaslat elfogadását
javasolja  a  Képviselő-testületnek.  Továbbá  az  önkormányzati  lakások  állagának  védelmében  javasoljuk,
hogy havonta egy alkalommal ellenőrizze azt a közterület-felügyelő.

Baloghné Dr. Baka Ibolya: A Szociális Bizottság a bérlakás eladását javasolja, és a jogosulatlanul benne
lakót pedig eltávolítani a lakásból.

Lukácsi György: Az összes ablakát betörték az épületnek, amikor kinn voltunk, akkor éppen nem találtunk
ott  senkit,  kis  lakattal  volt  lezárva az épület  és  valószínűleg kártyás  villanyóra van benne.  Javaslom az
eladását. Javaslom, hogy a közterület-felügyelő havonta egyszer nézze végig ezeket az épületeket, hogy ne
lopják szét, ne lakják le.

Sebestyén Ferencet felbőszíti az épület állaga, ezért javasolja, hogy kiadáskor ellenőrizzék az állapotát és az
rögzítsék, amennyiben nem tartják karba, akkor növeljék a bérleti díját.
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Lukácsi György javasolja az eladási folyamat felgyorsítását, mert pillanatok alatt lebontják az épületet, szét
hordják ami érték.

Hajdú László: Hitelképes lesz-e bármelyik igénylő?

Mudris Andrásné dr.: Lehet, hogy egy hitelképes.

Lukácsi György: Meghirdetni meg lehet az eladást?

Hajdú László: Az A) határozati javaslatban benne van.

Kiss  Lajos:  Mennyi  ilyen  ingatlana  van  még  az  önkormányzatnak?  Kiadjuk,  lelakják,  lebontjuk.  Előre
kellene gondolkodni, hogy megőrizzük ezeknek a lakásoknak az állagát. Szeptemberre készüljön kimutatás
az önkormányzat ingatlanjairól.

Lukácsi György elmondja, hogy korábban készült lista a településen az életveszélyes lebontandó házakról,
hogy történt-e ezek ügyében előrelépés újra össze kellene írni az épületeket és összehasonlítani a két listát. A
településen kevesebb legyen az elhanyagolt ingatlan az aktívkorúak ellátásának megállapításánál feltétel az
ingatlan rendbetétele, ebben a közterület-felügyelő segítségét is lehetne kérni.

Balogh György: Ha kigyűjtésre kerülnek az önkormányzati ingatlanok akkor fotó is készüljön róluk és azt
kigyűjteni, hogy a lakbért fizetik-e.

Hajdú László: Más javaslat van az ingatlan hasznosítására? Amennyiben nincs, aki egyetért az A) határozati
javaslat elfogadásával az kézfelnyújtással jelezze.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 138/2014.(VI.26.) határozata:
 Jászkisér, Rigó út 27. szám alatti önkormányzati lakásingatlan hasznosításáról

Jászkisér Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Jászkisér, Rigó utca
27. sz. alatti önkormányzati bérlakás hasznosításáról az alábbi döntést hozza:
1/a)  –  Az  ingatlant  eladásra  kijelöli,  és  1 000 000  Ft  vételárért  eladásra
meghirdeti.  Az  ingatlan  adásvételére  azzal  a  vevővel  köt  szerződést,  aki  a
vételárat  egy összegben  megfizeti,  vagy hitelképességét  igazolni  tudja,  és  a
pénzintézet a vételár erejéig hitelt nyújt részére, s ezt igazolni tudja.

Határidő: 2014. július 31.
Felelős: Hajdú László polgármester,
              Mudris Andrásné dr. aljegyző

Erről értesülnek: 

1 .  Képviselő-testület tagjai,
2 .  Hajdú László polgármester,
3 .  Mudris Andrásné dr. aljegyző -  helyben -
4.  Dankó András, Jászkisér, Rigó u. 27.
5.  Demeter József, Demeter Józsefné Jászkisér, Hunyadi u.11.
6.  Duka Ferencné Jászkisér, Rigó u. 16.
7.  Megyei Kormányhivatal – Szolnok - 
8 .  Pénzügyi Osztály,
9.  Irattár – helyben.

9.) Előterjesztés Jászkisér, zártkert, kert művelési ágú területek értékesítésére
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Mudris Andrásné dr. aljegyző
Előkészítő: Miskolczi Jánosné ügyintéző

Hajdú László:  A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság tárgyalta az előterjesztést,  kérem a véleményük
ismertetését.

Holló Zoltán: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság eladásra javasolja a zárkertek eladását.
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Hajdú László: Szőlőben lévő földterületekről van szó. Az átlag eladási ár 26,2 Ft/m². 

Kiss Lajos: Milyen ez az ár?

Hajdú László: Elég nyomot ár.

Kiss Lajos: Összefüggő terület?

Hajdú László: Nem, kisebb különálló darabok.

Holló Zoltán: Elbirtoklás létezik még?

Hajdú László: Csak akkor érvényes, ha benyújtják a bíróságra és bejegyzésre kerül a földhivatalban.

Mudris Andrásné dr.: Régen bérelték ezeket a területeket, van amit most is bérelnek. Az eladását javaslom
a testületnek.

Balogh György javasolja, hogy térképen nézzék meg és a nagyobb területeket vonják össze.

Hajdú  László:  GPI  koordinátákkal  ellátott  térkép  kikérésére  lenne  szükség  és  körülményes  lenne  a
kibogozása.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: Nyomott ár,  de több mint ajánlott  érte.  Az sem biztos, hogy megveszi.
Kínáljuk fel és majd mond rá valamit.

Hajdú  László:  További  kérdés,  vélemény?  A  mezőgazdasági  földek  ára  függ  az  elhelyezkedésétől,
minőségétől, az aranykorona értékétől. Aranykoronákként 20-40 ezer forint között van az ára.

Mudris Andrásné dr. javasolja a többi rendezetlen zártkerti földet is felkínálni.

Hajdú László: Más javaslat van? Nem érkezett, így kéri a terület értékesítéséről szavazni a képviselőket.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 139/2014.(VI.26.) határozata:
Jászkisér, zártkert kert művelési ágú 17 169 m² területű értékesítéséről

1.  Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület)  a Jászkisér,  zártkert  17 169 m²  területű önkormányzati
tulajdonú,  kert  művelési  ágú  15  db  hrsz.-úból  (a  melléklet  alapján)  álló
ingatlanokat  Budai  Lajos  Jászapáti,  Damjanich  u.  48.  sz.  alatti  lakosnak
eladja az alábbiak szerint:

2 .  A Vevő a vételárat  –  453.000.-Ft  Azaz: Négyszázötvenháromezer  00/100
forintot – egy összegben, a szerződés aláírásakor köteles megfizetni.

3 .   A Képviselő-testület ajánlata 2014. augusztus 31-ig áll fenn.

4 .  Az  ügyvédi  és  egyéb  lebonyolítással  (a  földterület  kimérésének  és
Földhivatali átvezetésének stb.) járó költségek a Vevőt terhelik.

5 .  A Képviselő-testület  felhatalmazza  Hajdú  László  Polgármestert,  hogy  az
adásvételi  szerződést  Budai  Lajos  Jászapáti,  Damjanich  u.  48.  sz.  alatti
lakossal megkösse.

Felelős: Hajdú László polgármester
Határidő: 2014. augusztus 31.

Erről értesülnek:
1. Képviselő-testület tagjai helyben,
2. Hajdú László polgármester helyben,
3. Szabó Szidónia jegyző
4. Budai Lajos 5130 Jászapáti Damjanich út 48.
5. Kormos Lajos PH Pénzügyi Osztályvezető
6. Mudris Andrásné dr. aljegyző
7. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Szolnok,
8. irattár
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10.)
Sopronyi László 5054 Jászalsószentgyörgy, Építő út 10. szám alatti lakos Jászkisér 
belterület 2119/9 hrsz.-ú ingatlanának megvásárlása
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Benedek József műszaki ügyintéző

Hajdú  László:  Kívánjuk-e  megvásárolni  ezt  az  ingatlant?  Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottság
megtárgyalta az előterjesztést, kérem a véleményük ismertetését.

Holló Zoltán: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság az előző előterjesztésből kiindulva 20 ezer forintért
javasolja az ingatlan megvételét.

Hajdú László: Minek a terhére legyen megvásárolva?

Kormos Lajos: A költségvetési tartalék terhére.

Sebestyén Ferenc az ingatlannal kapcsolatos földhivatali bejegyzésről érdeklődik.

Hajdú László elmondja, hogy néhány éve a földhivatal felmérte az egész település területét, és ezek alapján
történtek kiigazítások, ilyen kiigazítás van feltüntetve az ingatlan tulajdonlapján.

Kiss Lajos idéz a levélből, mely szerint jogtalanul használja az önkormányzat az ingatlant átjárásra.

Kis Ernő elmondja, hogy valóban ment ott párszor a kis traktor, de a területet kerítéssel látták el a birkák
miatt.

Hajdú László: Aki egyetért az A) határozati javaslattal, hogy a területet 20 ezer forintért megvásároljuk
kézfelnyújtással jelezze.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 140/2014.(VI.26.) határozata:
Sopronyi  László,  5054.  Jászalsószentgyörgy,  Építő  út  10.  szám  alatti  lakos,  Jászkisér,  Jászkisér,
belterület,  2119/9  helyrajzi  számú,  kivett  gazdasági  épület,  udvar  művelési  ágú,  570  m2  területű
ingatlanának megvásárlásáról

1/  Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület) 20 000.- Ft, azaz Húszezer forintért megvásárolja, Sopronyi
László,  5054.  Jászalsószentgyörgy,  Építő  út  10.  szám alatti  lakos  tulajdonát
képező, Jászkisér,  belterület,  2119/9 helyrajzi számú, kivett  gazdasági épület,
udvar művelési ágú, 570 m² területű ingatlant.

2/  A  Képviselő-testület  megbízza  Hajdú  László  polgármestert  a  jogügylet
lebonyolításával.

3/   A Képviselő-testület  az ingatlan megvételéhez szükséges 20 000 Ft-ot  az
önkormányzat  az  önkormányzat  2014.  évi  költségvetéséről  szóló 5/2014.  (II.
28.) önkormányzati rendeletben a tartalék terhére biztosítja.

Felelős: Hajdú László polgármester
Határidő: Kormos Lajos PH Pénzügyi Osztályvezető

Erről értesülnek:
1./ Képviselő-testület tagjai,
2./ Hajdú László polgármester,
3./ Szabó Szidónia jegyző,                                                   
4./ Kormos Lajos PH Pénzügyi Osztályvezető
5./ Sopronyi László, 5054. Jászalsószentgyörgy, Építő út 10.
6./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal
7./ Irattár.
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11.) Előterjesztés a Külkapcsolatok Baráti Egyesület kérelmére (Niederlenz)
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző

Hajdú László üdvözli Berente Juditot a Külkapcsolatok Baráti Egyesülete részéről, és kérdezi, hogy szóbeli
kiegészítést kíván-e tenni a kérelemhez?

Berente Judit köszönti a testületet és nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, a levélben leírta a kérésüket.

Hajdú László: A Kulturális Bizottság és a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta a kérelmet,
kérem javaslataikat.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet elmondja, hogy a Kulturális Bizottság nem javasolta sokáig, mert egyes
dolgok nem voltak még egyértelműek.

Holló Zoltán: A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság ülésén felmerült, hogy 200 ezer forinttal támogassuk
az egyesületet, de Bizottság ezt elutasította 3 igen, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodással.

Hajdú László a határozati javaslat 2.) pontját javasolja elfogadásra 200 ezer forint támogatás biztosításával.

Kérdés, vélemény, más javaslat?

Kiss Lajos elmondja, hogy a Kulturális Bizottság ülésekor a polgármester még nem kapott meghívó levelet,
valamint nem tudják kik a kiutazók és mi alapján lettek kiválasztva. Az iskolából is dolgoztak többen is ezen
a kapcsolaton.

Berente Judit  ismerteti a meghívás és a küldöttség kiválasztásának menetét, valamint elmondja, hogy ez
kapcsolat elsősorban két civilszervezet kapcsolata, melyből Jászkisér civilszervezetei, de az egész település
javát szolgálta, szolgálja.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: Mennyi támogatás áll rendelkezésre a civilszervezetnek?

Kormos Lajos: A külkapcsolatok ápolására 220.000 Ft áll rendelkezésre.

Hajdú László: Az önkormányzati feladatellátást segítő, végző civilszervezetek támogatására – tűzoltóság,
polgárőr  egyesület,  sportegyesület  –  különítettek  el  összeget  az  önkormányzat  költségvetésében.  Az
jogszabályi háttérnek köszönhetően az önkormányzat nem adhat támogatást civilszervezetnek, amennyiben
költségvetési hiánya van.

Tagadhatatlan  a  két  civilszervezet  együttműködéséből  sok  minden,  rengeteg  dolog  került  a  településre.
Elismerem a munkát, ezért javaslom 200 ezer forint biztosítást, és az önkormányzat részéről egy ajándék
tárgy kiküldését.

Más javaslat?

Nem érkezett más javaslat, így szavazásra bocsátja a határozati javaslat 2.) pontjának elfogadását 200 ezer
forint biztosításával.

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 141/2014.(VI.26.) határozata:
a Külkapcsolatok Baráti Egyesület kérelméről (Niederlenz)

1./Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület) a Külkapcsolatok Baráti Egyesület kérelmét megtárgyalta és
úgy  döntött,  hogy az  egyesület  által  szervezett  Jászkisér-Niederlenz  20.
jubileumi  ünnepségre  történő  kiutazásra  az  önkormányzat  2014.  évi
költségvetéséről  szóló  5/2014.  (II.  28.)  önkormányzati  rendelet  az
önkormányzat  bevételi  többlete terhére 200 000 Ft,  azaz Kettőszázezer forint
támogatást biztosít.

2/  A Képviselő-testület  felkéri  Hajdú László polgármestert,  hogy a  határozat
1/pontja szerinti támogatási szerződést kösse meg.
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Határidő: 2014. július 30.
Felelős: Hajdú  László  polgármester  (kizárólag  a  vonatkozó  dokumentumok

aláírása vonatkozásában)
  Szabó Szidónia jegyző
  Kormos Lajos pénzügyi osztályvezető

Erről értesül:
1. Hajdú László polgármester
2. Képviselő-testület tagjai
3. Kulturális Bizottság
4. Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság
5. Szabó Szidónia jegyző
6.  Külkapcsolatok Baráti Egyesülete
7. JNSZ Megyei Kormányhivatal
8. Irattár.

12.)
Előterjesztés Jászkisér Város Önkormányzata és a Tiszamenti regionális Vízművek 
Zártkörűen működő Részvénytársaság között létrejött megbízási szerződés II. módosítására
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző

Hajdú László ismerteti az előterjesztést. Kérdés, vélemény a témához?

Nem érkezett hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 142/2014.(VI.26.) határozata:
Jászkisér  Város  Önkormányzata  és  a  Tiszamenti  Regionális  Vízművek  Zártkörűen  működő
Részvénytársaság között létrejött megbízási szerződés II. módosításáról

1./Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület) Jászkisér Város Önkormányzata és a Tiszamenti Regionális
Vízművek  Zártkörűen  működő  Részvénytársaság  között  létrejött  megbízási
szerződés módosításáról szóló szerződést megtárgyalta és a határozat melléklete
szerinti tartalommal elfogadta.

2/ A Képviselő-testület felhatalmazza Hajdú László polgármestert a határozat 1/
pontja szerinti szerződés aláírására..

Határidő: 2014. június 29.
Felelős:  Hajdú  László  polgármester  (kizárólag  a  vonatkozó  dokumentum

aláírása vonatkozásában)
  Szabó Szidónia jegyző

   Kormos Lajos PH Pénzügyi Osztály vezetője

Erről értesül:
1. Hajdú László polgármester
2. Képviselő-testület tagjai
3. Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság
4. Szabó Szidónia jegyző
5. Tiszamenti Regionális Vízművek Zártkörűen működő Részvénytársaság
6. JNSZ Megyei Kormányhivatal
7. Irattár.
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1. Melléklet Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 142/2014.(VI.26.) határozatához

MEGBÍZÁSI SZERZŐDÉS  2. sz.  MÓDOSÍTÁSA

amely  létrejött  egyrészről  Tiszamenti  Regionális  Vízművek  Zártkörűen  működő  Részvénytársaság
(székhely: 5000 Szolnok, Kossuth L. u. 5. szám, cégjegyzékszáma: 16-10-001558, adószáma: 11265832-2-
16,  statisztikai  számjele:  11265832-3600-114-16,  képviseletében eljár:  Hajdú Gábor vezérigazgató),  mint
megbízott, 

másrészről  Jászkisér  Város  Önkormányzata  (székhely:  5137  Jászkisér  adószám:  15732891-2-16,
11745114-1549766-00000000, képviseletében eljár: Hajdú László polgármester) mint megbízó között
 az alulírott napon és helyen az alábbi feltételekkel.

1. A felek rögzítik, hogy közöttük megbízási szerződés jött  létre Szolnokon 2013. 10. 09. napján,
projekt  megvalósítása  érdekében felmerülő beszerzése és  versenyeztetési  eljárások teljes  körű
lebonyolítása tárgyában.  

2. A felek jelen szerződés módosítást az első pontban rögzített megbízási szerződés II/1. a) pont a.
alpontjában szereplő dokumentáció megfelelő elkészítése érdekében kötik meg. 

3. A felek az  1.)  pontban írt  megbízási  szerződést  közös megegyezés  alapján az  alábbiak szerint
módosítják.

 
4. Az  1.)  pontban  írt  megbízási  szerződés  III/  2.  pontjában  szabályozottak  helyébe  a  következő

rendelkezések lépnek:

„Jelen szerződést a felek 2014. 12. 31-ig határozott időtartamra kötik egymással” 

5. Az 1.) pontban írt megbízási szerződés jelen módosítással nem érintett rendelkezései változatlan
tartalommal hatályban maradnak.

6. A jelen szerződésmódosítás hatályba lépésének napja: 2014. 06. 29. napja.

A szerződés módosítás 4 darab egymással  teljesen megegyező példányban készült.  A szerződő feleket  2
darab eredeti példány illeti meg.
A jelen szerződésmódosítást a felek, mint akaratukkal mindenben megegyezőt, jóváhagyólag aláírták.

Kelt, Szolnok, 2014

____________________________________ ____________________________________
Tiszamenti Regionális Vízművek Zártkörűen

működő Részvénytársaság
megbízó megbízott

képviseletében eljár: képviseletében eljár
Hajdú László
polgármester

Hajdú Gábor
vezérigazgató
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Hajdú László: Kíván valaki bejelentést tenni?

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet kezdeményezésére a XX. Jász Világtalálkozón Jászkisért bemutató sátor
állítását beszéli meg a testület.

Hajdú  László a  július  19-i  IV.  Hagyományőrző  lovasnapra  és  az  augusztus  20-i  ünnepségre  hívja  a
jelenlévőket.

Megköszöni az ülésen való részvételt és a nyílt ülést berekeszti.

K. m. f.

                      Hajdú László                                                                    Szabó Szidónia 
                       polgármester                                                                              jegyző                          
 

                     Sebestyén Ferenc                                                       Baloghné Dr. Baka Ibolya
                   jegyzőkönyv-hitelesítő                                                      jegyzőkönyv-hitelesítő
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